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1 SITUERING  

Bij de opmaak van de actietabel is het nuttig de mening van de burger te horen. Maar vaak is 
die minder op de hoogte van de technische aspecten van het actieplan en van het regionaal 
mobiliteitsplan. Ook werd de burger over de algemene principes al bevraagd in 2020. Toen kon 
duidelijk de meer generieke visie van de burger gecapteerd worden. Daarom is het weing zinvol 
deze oefening te herhalen. We kiezen er daarom voor de gemeentelijke adviesraden te bevragen, 
hun leden zijn vaak geïnformeerde vrijwilligers die heel nauw bij de burger staan en dus als 
proxy voor de mening van de burger kunnen dienen.  

Voor de regio Midwest werd een ontwerp actietabel opgemaakt. Dit moet zorgen voor verkeer 
dat veiliger is, beter voor het milieu, vlotter, toegankelijker voor iedereen, … De vervoerregio wil 
dit plan verder afwerken op basis van de mening van burgers, experten en belanghebbenden. 
Daarom leggen we dit plan voor aan de adviesraden. Hun mening is namelijk belangrijk voor een 
beter actieplan. Gecoro, Minaraad, cultuurraad, mobiliteitsraad, sportraad, seniorenraad, 
economische raad, … iedereen heeft te maken met de impact van regionale mobiliteit. We polsen 
naar de mening van de raden, zoals ze die kunnen formaliseren, maar ook naar die van 
individuele raadsleden. Zij zijn namelijk vaak de shortcut naar de mening van de burgers. 

We leggen aan de respondenten acht vragen voor met volgende opdracht: Vink aan wat je 
absoluut gewenst vindt en wat je volgens jou niet thuishoort in het actieplan. Of nuanceer met 
een vakje tussenin. Gebruik het vrije tekstvak voor verdere motivatie.  

Ter situering ontwikkelden we een inleidende presentatie:  

https://www.dropbox.com/s/3w55c8kua1ozoy6/Adviesraad%20Midwest%20%20Adviesraad%2
0Midwest.mp4?dl=0 

Dit rapport bevat de cijfers en de conclusies van de bevraging. In de grafieken staat de respons 
van de individuele leden steeds bovenaan, en onderaan de respons van de adviesraden. In bijlage 
worden de tekstuele reacties toegevoegd. 

Het rapport wordt voorgelegd aan de mobiliteitsexperts en de beleidsmakers om de actietabel 
verder te verfijnen. 
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2 RESPONS 

De vragenlijst kon ingevuld worden vanuit de adviesraad of als individueele adviesraadslid. Dit 
leidde tot vier formele antwoorden van raden en 270 individuele reacties, gespreid over de 
Midwest. Ardooie, Dendergem en Ledegem ontbreken, Lichtervelde valt op door lage respons. 

 

 

respons
adviesraadsleden adviesraden

Ardooie 0 gecoro hooglede
Dentergem 0 cultuurraad meulebeke
Hooglede 15 minaraad Oostrozebeke
Ingelmunster 10 midwest leerlingenvervoer
Izegem 27
Ledegem 0
Lichtervelde 2
Meulebeke 27
Moorslede 6
Oostrozebeke 13
Pittem 12
Roeselare 18
Ruiselede 6
Staden 17
Tielt 48
Torhout 32
Wielsbeke 9
Wingene 28

270
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3 VEILIGHEID 

3.1 Vraag 

De aard van de weginfrastructuur is een belangrijke factor om het verkeer veiliger te maken. Hoe passen we de weginfrastructuur aan? 

3.2 Cijfers 
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3.3 Analyse 

Quasi unaniem draagvlak voor veiligheidsmaatregelen. Enkel bij vergevingsgezinde wegen is er een kleine groep die aarzelt. De vrije tekstvelden 
geven aan dat meerdere respondenten bomen willen behouden ook als dat ten koste is van de vergevingsgezindheid. Er wordt gepleit voor veilige 
en goed onderhouden infrastructuur, gescheiden verkeer, en men waarschuwt voor geparkeerde voertuigen die als hindernis werken. 
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4 FIETS 

4.1 Vraag 

Het netwerk van fietsverbindingen toont vaak nog lacunes, voor zowel woon-werkverkeer en woon-schoolverkeer als recreatief verkeer. Hoe kunnen 
we dit verhelpen? 

4.2 Cijfers 
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4.3 Analyse 

De maatregelen die via investeringen kwaliteit bijdragen aan het fietsnetwerk genieten van zo goed als unanieme steun. De maatregels waar ook 
een ongemak voor de burger aanhangt zoals onteigenen, sluipverkeer weren hebben nog steeds een overgroot draagvlak maar de unanimiteit is 
weg. Voor het herbestemmen van autoruimte liggen voor- en tegenstanders min of meer in balans.  

Via de vrije tekstvelden valt de vraag naar verkeer op landelijke wegen op. Zwaar landbouwverkeer moet er zijn plaats krijgen, en ook verdedigen 
veel respondenten het sluipverkeer als een noodzaak wanneer de hoofdbanen geen vlot verkeer toestaan. Men vraagt ook tolerantie voor autoverkeer 
dat nodig zal blijven. Meerdere keren worden de trage wegen als veilig en doeltreffend alternatief aangeduid. Ook pleit men voor het scheiden van 
auto- en fietsverkeer.            
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5 OPENBAAR VERVOER 

5.1 Vraag 

Vind je dat de kwaliteit van het openbaar vervoer moet verbeteren? Hoe? 

5.2 Cijfers 
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5.3 Analyse 

De meeste maatregelen voor openbaar vervoer genieten quasi unanieme steun. Voor nachtnet en voor deelfietsen valt een grotere groep 'neutraal' 
op, mogelijk omdat niet iedereen ervaring heeft met deze mobiliteitsoplossingen.  

In de vrije tekstvelden staan heel wat klachten over het huidige aanbod aan openbaar vervoer. Men pleit voor een degelijke basisdienstverlening. De 
combinatie openbaar vervoer en fiets komt ook vaak ter sprake, met pleidooien voor goede fietsstallingen. Over deelfietsen zijn de meningen verdeeld 
tussen voor- en tegenstanders. 
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6 AUTO 

6.1 Vraag 

Autoverkeer heeft een zware impact op milieu, veiligheid en doorstroming. Hoe kunnen we die impact verminderen? 

6.2 Cijfers 
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6.3 Analyse 

Voor dit thema is veel minder dan bij andere thema's een consensus te vinden. Over de autoloze zondag zijn de meningen min of meer gelijk verdeeld. 
De auto duurder maken dan zijn alternatieven vindt een meerderheid ongewenst. Over autodelen antwoordt een grote groep 'neutraal', mogelijk 
omdat men deze mogelijkheid minder kent.  

In de vrije tekstvelden vooral negatieve opmerkingen over het duurder maken van auto's. Men wil liever dat het openbaar vervoer goedkoper wordt, 
en men twijfelt aan de waarde van het openbaar vervoer en de fiets als alternatief voor de auto in een landelijke streek. Ook vergroenen van het 
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wagenpark zal leiden tot duurdere auto's. De autoloze zondag wensen vele respondenten niet omwille van vrijetijdsverplaatsingen en noodzakelijke 
verplaatsingen.  
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7 PARKEREN 

7.1 Vraag 

Het parkeerbeleid kan gebruikt worden om het verkeer duurzamer te maken. Welke maatregelen vind je nuttig? 

7.2 Cijfers 
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7.3 Analyse 

Draagvlak voor tarieven aan stationsparking en voor randparkings. Het weren van parking uit de centra is meer omstreden, met evenveel 
voorstanders als tegenstanders.  

In de vrije tekstvelden noteren we veel opmerkingen over de leefbaarheid van de winkels in de binnenstad, die men in relatie brengt tot parkeren 
vlakbij. Als er van een stadsrandparking gebruik word gemaakt moet er een performante pendeldienst naar de stad zijn. Men vraagt zich al of de 
voorgestelde oplossingen niet te veel op maat van grotere steden zijn. Stationsparkings moeten gratis worden volgens velen. Ook zijn er klachten 
over het toe-eigenen van openbaar domein om er zijn voertuig te stallen, terwijl openbare ruimte er voor iedereen moet zijn. 

 

8 VRACHTWAGENPARKEREN 

8.1 Vraag 

Wil je geparkeerde vrachtwagens uit de kernen weghouden en het vrachtwagenparkeren beter organiseren? 
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8.2 Cijfers 

 

8.3 Analyse 

De maatregelen voor vrachtwagenparkeren genieten van een groot, quasi unaniem draagvlak.  

In de vrije tekstvelden is er weinig geduld voor langsparkerende vrachtwagens. Die vindt men onveilig. Bedrijven moeten zelf verantwoordelijkheid 
opnemen voor hun vrachtwagens. Vrachtwagenparkings moeten goed uitgerust zijn voor het comfort van de chauffeurs. 
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9 WEGENCATEGORISERING 

9.1 Vraag 

We delen de wegen van de vervoerregio op volgens Vlaamse instructies in een net met hoofdwegen voor doorgaand verkeer, een dragend netwerk 
voor regionale en interlokale verbindingen, en daaronder een lokaal wegennet. Belangrijke elementen hierin zijn een nieuwe tangent in het 
zuidwesten van Tielt, die de N399 uit Meulebeke met de N37 en de ring van Tielt verbindt, en ook de inrichting van die N37 tussen Tielt en Ardooie? 

9.2 Cijfers 
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9.3 Analyse 

Alle voorgestelde praktische maatregelen krijgen een quasi unanieme steun, al zijn er ook steeds een belangrijke fractie neutrale stemmen. Conform 
de vrije tekstvelden is dit van mensen die geen affiniteit hebben met de besproken infrastructuur. Verder wordt daar vooral aangedrongen op een 
snelle realisatie in het veld, en worden diverse praktische alternatieven voor het wegennet aangedragen. 
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10 LOGISTIEK 

10.1 Vraag 

Logistiek verkeer willen we graag van de weg afhalen om het aan spoor- en watertransport toe te vertrouwen. Met welke maatregelen? 

10.2 Cijfers 
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10.3 Analyse 

De meeste maatregelen voor logistiek genieten quasi unanieme steun, al valt ook een redelijk grote groep 'neutraal' op. In de vrije tekstvelden zijn er 
vooral zorgen over het last mile vrachtverkeer dat een rivierterminal met zich meebrengt. De hinder van vrachtvervoer over de weg wordt besproken 
en ook de vraag om de verborgen kosten van dat vervoer zichtbaar te maken en aan te rekenen. 
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11 TOEGANKELIJKHEID 

11.1 Vraag 

Toegankelijkheid heeft niet alleen te maken met toegang tot het openbaar vervoer voor mensen met een visuele of motorische beperking. Hoe willen 
we maximale toegankelijkheid voor iedereen bereiken? 

11.2 Cijfers 
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11.3 Analyse 

Vooral voor dit thema toegankelijkheid valt de brede steun op. In de vrije tekstvelden heel veel opmerkingen over de te dure kost van openbaar 
vervoer. Alle acties krijgen steun maar er is wat ongeduld over de uitvoering ervan en over de huidige situatie. Aandacht voor ouderen en aandacht 
voor de drempel die digitalisering met zich kan meebrengen. 

 

 

0

20

40

60

80

100

Zeker wel Eerder wel Neutraal Eerder niet Zeker niet

De kostprijs is voor sommige mensen een 
belangrijke rem op toegankelijkheid van het 

openbaar vervoer. Toegang tot mobiliteit 
betaalbaar maken voor iedereen, via een 

derdebetalerssysteem.

0

1

2

3

4

Zeker wel Eerder wel Neutraal Eerder niet Zeker niet

De kostprijs is voor sommige mensen een 
belangrijke rem op toegankelijkheid van het 

openbaar vervoer. Toegang tot mobiliteit 
betaalbaar maken voor iedereen, via een 

derdebetalerssysteem.



28 

12 ALGEMENE OPMERKINGEN 

12.1 Vraag 

Als je het actieplan verder in detail bekijkt, wat zijn dan je eerste opmerkingen? Wat ontbreekt er? Wat kan beter? 

12.2 Analyse 
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13 CONCLUSIES 

De leden van de adviesraden staan in het algemeen positief tegenover de maategelen uit het actieplan. In alle grafieken is de groep die ‘zeker wel’ 
of ‘eerder wel’ reageert groter of minstens even groot als de groep die ‘eerder niet’ of ‘zeker niet’ antwoordt. We onderscheiden drie 
antwoordprofielen: 

• Men is in het algemeen akkoord met de maatregelen en er treedt een eerder groot draagvlak op. 

• Er is een meerderheid akkoord maar we vinden toch ook een aantal tegenstanders. 

• De voor- en tegenstanders liggen in balans. 

Wat slechts éénmalig voorkomt is een actie met meer of overwegend tegenstanders, over het duurder maken van de auto tegenover alternatieven. 
De algemeen positieve teneur is bemoedigend voor de opstellers van het actieplan. Zij vonden blijkbaar aansluiting bij de mening van de burgers, 
vertegenwoordigd door de adviesraden. 

Uit een analyse van de vrije tekstvelden blijkt wel dat respondenten die tegen zijn veel mondiger optreden dan voorstanders. Zij kunnen wel een 
impact hebben, doordat ze zichtbaarder zijn, op beleidsmakers die uiteindelijk het actieplan moeten goedkeuren. 

onvolledig, wat ontbreekt in het plan?

laadpalen
gps
kostenanalyse
afgeschafte overwegen
stadsdistributie
trage wegen
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We merken in de cijfers dat vooral de honingmaatregelen populair zijn. Dit zijn maatregelen waar de burger / mobiliteitsgebruiker iets geschonken 
wordt. De azijnmaatregelen, waarbij de mobiliteitsgebruikers zelf ook een inspanning moet doen of een bepaald voordeel of gemak verliest zijn 
minder populair. Het is bij die maatregelen dat er een groep tegenstanders kan optreden.  

We kunnen de voorgestelde acties ordenen op populariteit, door te kijken welk percentage ingenomen wordt door ‘zeker wel’ en ‘eerder wel’: 

Stelselmatig zwarte en gevaarlijke punten wegwerken, via een prioriteitenlijst die we steeds bijwerken. 97 
Waar mogelijk auto's en actieve weggebruikers maximaal scheiden door aparte banen en fiets- en voetpaden. 96 
Ook de kostprijs is vaak een belangrijke rem op de toegankelijkheid voor een categorie mensen. Toegang tot mobiliteit 
betaalbaar voor doelgroepen. 

95 

Haltes overzichtelijk maken voor iedereen. 94 
Signalisatie aan haltes duidelijk maken voor iedereen. 94 
Aankopen van tickets eenvoudig maken, ook voor wie digitaal minder vaardig is. 93 
Regels voor zwaar vrachtverkeer die in de gehele regio van tel zijn en niet afwijken in de verschillende gemeenten. 93 
Ontbrekende schakels in het fietsnetwerk invullen. 92 
Geen zwaar vrachtverkeer in woonomgevingen, behalve voor leveringen. 92 
Het busnetwerk voortdurend monitoren, evalueren en bijsturen. 92 
Goede fietsenstallingen op de plaatsen waar je van de fiets naar het openbaar vervoer kan overschakelen. 89 
Geen hindernissen te dicht bij het fietspad zodat een stuurfoutje niet onmiddellijk zware gevolgen heeft. 88 
Locaties zoeken voor parkeren langs of nabij de hoofdwegen, voor nationaal en internationaal vervoer. 88 
De kwaliteit van het openbaar vervoersysteem verbeteren op vlak van doorstroming, snelheid, toegankelijkheid en 
betrouwbaarheid. 

88 

Tijdens begin en einde van de school zwaar vrachtverkeer in schoolomgevingen weren. 86 
Randparkings, carpoolparkings en Kiss&Ride-zones uitbreiden. 84 
Het laadpalennet versterken. 81 
Vrachtwagenparkeren vooral op het eigen private terrein van bedrijven organiseren, onder meer via vergunningsvoorwaarden. 81 
Transportvraag en -volumes in kaart brengen om betere keuzes te maken voor overslag- en spoorinfrastructuur. 80 
Verborgen kosten van vrachtvervoer over de weg in beeld brengen tegenover de alternatieven. 79 
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De kostprijs is voor sommige mensen een belangrijke rem op toegankelijkheid van het openbaar vervoer. Toegang tot mobiliteit 
betaalbaar maken voor iedereen, via een derdebetalerssysteem. 

79 

Niet meer parkeren langs wegen of andere plaatsen die daartoe niet bestemd zijn. 79 
Alle bedrijventerreinen aansluiten op het fietsnetwerk. 79 
Geen hindernissen te dicht bij de autorijbaan zodat een stuurfoutje niet onmiddellijk zware gevolgen heeft. 79 
Sluipverkeer op landelijke wegen weren om er ruimte te scheppen voor de fiets. 76 
De rivierterminal in Roeselare maximaal benutten en die in Wielsbeke verder uitbouwen. 76 
De inrichting van de N37 tussen Ardooie en Tielt bestuderen om er de knelpunten weg te werken. 75 
Tarieven van stationsparkings op elkaar en op het lokale parkeerbeleid afstemmen. 73 
Een fietssnelweg integreren met de N37. 72 
Transport over water via onbemande kleinere vaartuigen, ook gekend als watertrucks. 69 
Zwaardere, meer milieubelastende personenwagens ontmoedigen. 69 
Vlotter onteigenen ten voordele van veilige fietspaden. 68 
De bus en de fiets voorrang verlenen in het verkeer. 67 
De haalbaarheid van de tangent in het zuidwesten van Tielt onderzoeken om de verkeersleefbaarheid van Tielt centrum te 
vergroten. 

67 

Het nieuwe avond- en nachtnet verder uitbreiden. 65 
Zolang die tangent er niet is, het centrum van Tielt ontzien door een aangepaste wegindeling die minder doorgaand verkeer en 
vrachtverkeer toelaat. 

65 

Wijksporen voor goederentreinen op het traject van Kortrijk via de vervoerregio Midwest naar de havens in het noorden van 
Vlaanderen. 

64 

Vergroening van het private wagenpark bevorderen. 64 
Autodelen bevorderen. 61 
Kijken welke autoroutes we kunnen herbestemmen tot zuivere fietsroutes. Dus ruimte van de auto afnemen en aan de fiets 
toewijzen. 

59 

Deelfietsen voor de rit naar of van een station of halte. 59 
Parkeren in het centrum van steden en gemeenten zo goed als enkel voor bewoners, zodat er meer ruimte op straat komt. 43 
Een maandelijkse autoloze zondag in de vervoerregio. 33 
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De auto merkelijk duurder maken dan het openbaar vervoer en de fiets. 23 
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14 BIJLAGE 

In deze bijlage geven we alle tekstuele opmerkingen letterlijk weer. 

14.1 Veiligheid 
• Afhankelijk van wat er begrepen wordt onder hindernissen. Een boom is geen hindernis, een paaltje kan dit wel zijn 
• Afstand auto - andere weggebruiker, kan soms niet gerespecteerd worden. 
• Alle vier sterke prioriteiten, nog meer voor senioren.  
• als er al een goede infrastructuur is, moet er harder opgetreden worden tegen wagens die op het fietspad kort parkeren. Meestal is dit toch om ergens een winkel te bezoeken 

en zie je vaak dat er amper 10 meter verder wel nog ruimte is om te parkeren. 
• Aparte maar ook goed onderhouden fietspaden 
• auto's en andere actieve weggebruikers in centrum, bij lage snelheid (30km/h) NIET scheiden. Alles boven 50 km/h: maximaal auto's van fietsers/voetgangers scheiden.  
• belangrijk: de zwakste weggebruiker zo veel mogelijk beschermen 
• Belangrijke suggestie zeker in nabijheid van (sport)infrastructuur.  Wordt op heden te weinig rekening mee gehouden 
• Betonnen fietspaden zijn weinig aantrekkelijk voor fietsers, zeker indien er aanliggend een asfaltweg is voor auto's. Deze fietspaden dienen aantrekkelijker te worden gemaakt 

voor fietsers. 
• bij de stelling geen hindernissen te dicht bij het fietspad heb ik het fietspad als fietssnelweg in rekening gebracht. bij het werken aan vergevingsgezinde infrastructuur denk 

ik dat de snelheid van de gebruiker een belangrijke impact heeft op de gevolgen van een stuurfoutje. 
• Bij het wegwerken van gevaarlijke punten moeten voldoende alternatieven beschikbaar zijn voor er acties genomen worden. Bv het kruispunt Vierhoek kan niet aangepakt 

worden voor er duidelijkheid is over de komst van de Zuidwestelijke ontsluiting van Tielt. 
•  
• Bijvoorbeeld langs de Roeselaarseweg in Torhout staan vrachtwagens heel vaak half op het fietspad (dat als het regent nog eens vol plassen ligt). Heel gevaarlijk en 

oncomfortabel. 
• Bomen zijn zelden hindernissen.  
• Buiten het centrum maximaal gescheiden voorzieningen, binnen de dorpskern maximaal voorrang voor fietsers (zone 30) 
• De bestaande weginfrastructuur maximaal onderhouden helpt zeker ook! 
• De gemeente heeft als opdracht de infrastructuur zo in te richten dat het veilig is voor de zwakke weggebruiker 
• De veiligheid zowel op fietspad als op de weg. 
• De verkerrddrukte iw een belangrijke factor.  
• Dit lijken me altijd prioriteiten? 
• Duidelijk 
• Een goed onderhoud van de wegen blijft ook belangrijk, is voor mij in regio Tielt ook een groot aandachtspunt. Waar geen gescheiden fietspaden mogelijk zijn, toch goeie 

en duidelijke fietspaden aanleggen, signalisatie bij gevaarlijke oversteekplaatsen kan ook beter. 
• Er zijn in Vlaanderen al te veel actoren om bovenstaande te realiseren. Te veel actoren, met niet altijd gelijklopende prioriteiten. Wie beslist wat in geval van onenigheid? 
• Erg simpel 
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• fietsen prioritair maken ... maar ook openbaar vervoer toegangkelijk blijven maken (was zelf 20 jaar lijnbuschauffer)  En soms gaan deze 2 niet gemakkelijk samen door te 
veel opstakels in of op de rijbaan bv in centrums. 

• Fietspaden ook voldoende breed voor fietsverkeer op verschillende snelheden (speed pedelecs) 
• Fysieke scheiding  tussen autorijbaan en fietspad is positief, maar dit enkel waar het op een realistische manier kan. 
• gescheiden baanvakken zodat zo min mogelijk conflicten zijn tussen de diverse weggebruikers -liefst ook meer fietsvriendelijke doorgangen 
• Gescheiden verkeer zorgt voor meer veiligheid voor iedereen. Zwarte punten zouden al lang opgelost moeten zijn. Auto's de snelheid afremmen door obstakels zodat de 

snelheid niet hoog kan zijn.  
• graag fietspad tussen wildenburg wingene en beernem 
• Het is meer dan nodig dat er meer aandacht naar de fietser gaat. 
• Het voorzien van paaltjes en hindernissen op de weg, zorgen voor heel wat ergernissen bij automobilisten en fietsers en missen hun doel.  Na het ophouden van de auto's, 

rijden die dubbel zo snel verder om de verloren tijd in te halen.  Ook bij mistig weder zijn het onvoorzienbare hindernissen.  Op plaatsen waar het verkeer absoluut trager 
moet rijden, is het beter om flitspalen te zetten. 

• hindernis op de baan doet trager rijden normaal     er word verwacht dat je oplet als je fietst geen gsm of koptelefoon en ook niet allemaal naast elkaar rijden 
• hindernissen op de rijbaan (straatmeubilair) kunnen geen hinder geven bij de toegelaten snelheid maar kunnen het zwaar verkeer in deze straten eerder afraden 
• Hindernissen voor fietsers hebben vaker ernstiger gevolgen dan hindernissen voor auto's doordat automobilisten doorgaans goed tot zeer goed beschermd zijn in een auto, 

vanwege de strenge veiligheidsnormen die auto's opgelegd krijgen. Voor beiden kunnen hindernissen als verkeersremmer ingezet worden mits afdoende signalisatie. 
• hoe veiliger hoe beter  
• Ik ben een sterke voorstander van fietsstraten omdat ik vrij regelmatig fiets. Onze wegen zijn niet altijd zo breed en dan wordt het gevaarlijk als een fietser en een 

autobestuurder elkaar inhalen, kruisen ... 
• Ik rij heel geregeld met de fiets. Graag veilige fietspaden, afgezonderd van de autorijbanen 
• indien mogelijk 100% veiligheid nastreven 
• Inrichting van de weg aanpassen aan de categorisering. De inrichting van de weg moet de snelheid bepalen (niet enkel het bord die er staat) 
• Is deze stelling te zeggen hoe je het wil of hoe het gebeurt?  
• Maak de fiets en wandel wegen vlak. Geen klikkers en boomwortels die de wegen opsteken. Maak een afwatering naast de paden.  
• max.bescherming van de zwakke weggebruiker 
• Naar mijn mening moeten weggebruikers alert en gefocust blijven op de weg en noodzakelijke hindernissen kunnen daartoe bijdragen.  
• niemand kan m.i. tegen dergelijke algemene maatregelen zijn, gewoon veiligheidsmaatregelen in de mate van het mogelijke   
• Niet enkel letten op het voorzien van weginfrastructuur, maar ook de randelementen. Een haag tussen een fietspad en een autorijbaan geeft een veiliger gevoel dan een 

grasberm. 
• Ook bij werken en het plaatsen van tijdelijke signalisatie is dit een aandachtspunt (vermijden van obstakels op de weg of het fietspad of het voetpad) 
• Ook ruimte voor bakfiets of Tandem op gescheiden fietspaden. 
• Oppassen bij inplanting parkeerplaatsen en fietspaden - als de geparkeerde wagens het fietspad moeten kruisen, zorgt dit voor gevaarlijke situaties - ook voldoende afstand 

laten tss fietspad en parking -> risico van openzwaaiende deuren en uitstappende mensen op het fietspad 
• Prioriteit geven aan voet- en fietspaden. Auto's rijden op een biljartlaken, fietsen op brokkelwegen. Voetpaden worden soms herleid tot een strook van 40 cm in de stad. 
• Rekening houden met de bestaande bebouwing. Hindernissen weg werken en scheiden van fiets-wandelpaden van de rijweg is een goed idee maar is niet overal praktisch 

haalbaar. Onteigening vind ik geen goed idee 
• Roekeloze voetgangers en fietsers  
• Scheiden vanaf Zone 50 
• scheiding van type gebruikers al dan niet volgens type weg, wel op verbindingswegen, niet in centra 
• snelheid aanpassen aan de omstandigheden 
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• Stelling 1: Fix the mix. verbindingswegen (hoge densiteit) moeten maximale scheiding van stromen (aparte banen) hebben, terwijl bestemmingswegen (centra) het fix the mix 
principe (Fietsberaad) kunnen toepassen. Ook voor landelijke wegen werd hier onderzoek naar gedaan. Het netwerk opdelen in stukken en wegen dan ook zo inrichten. 

• Straten en wegen duidelijk gescheiden van fietspaden? 
• Tieltstraat in pittem levensgevaarlijk voor de fietsers.  Rondpunt maken aan de school voor vlotter verkeer.  Met vriendelijke groet  
• Toch moet alles zichtbaar blijven. 
• uitvoeren waar mogelijk, eventueel bepaalde tijdstippen 
• Van al deze voorstellen zijn er nog heel veel mankementen waaraan verbeteringen moeten gebracht worden . 
• Veilige fietspaden is cruciaal. 
• Veilige oversteekplaatsen zoals op de Hillesteenweg in S-vorm zijn niet altijd veilig. De orientatie en slecht weer zorgen daar makkelijk voor stuurfouten, wat terug leidt tot 

onveilige situaties. Veel fietsers steken dan ook op andere plaatsen over.   
• Veiligheid is prioritair 
• Verkeerd geparkeerde wagen zijn ook hindernissen.Dit is een groot probleem o.a. in de Loverstraat ! 
• Voldoende breedte fietspaden gescheiden van autobaan 
• Voor de hand liggende antwoorden 
• Waar gescheiden niet mogelijk is: fietsers voorrang!!   In het centrum: fietsstraten.   
• Waar wegeniswerken gebeuren daar zeker rekening meehouden 
• Waarom bomen aanplanten dicht bij een drukke weg? Bvb Tieltseweg Markegem? Vorige week nog een nieuwe boom aangeplant... 
• Wanneer deze hindernissen bomen zijn die er al lang staan, dan mogen de bomen niet worden gerooid voor de weggebruiker. 
• Wat zijn hindernissen? Eerst werk men zoveel mogelijk hindernissen weg- vluchtheuvels- verkeersborden, en daarna plaatsen ze bloembakken-betonblokken op de rijbaan. 

enkele vragen om bij stil te staan over hindernissen en stuurfoutjes.... 
• Weginfrastructuurr aanleggen of aanpassen is uitstekend als dit de veiligheid bevordert. Maar zorg ook dat de infrastructuur onderhouden wordt zodat er geen putten in 

het wegdek zijn, tegels losliggen, verkeersborden niet zichtbaar zijn door bomen, ... enz. 
• Wel zorgen dat bij gevaarlijke kruispunten  Alle verkeer, ook fietsers, moeten afremmen,  
• Wie volgt dit op  
• zijn toch allemaal logisch? 
• zwaar vervoer maximaal uit de kernen weren 

 

14.2 Fiets 
• 'het fietsnetwerk' (stelling 2) wordt niet eens gedefinieerd...  'sluipverkeer op landelijke wegen' = stellingname. Ik maak dagelijks dankbaar gebruik van landelijke wegen die 

voor doorgaand verkeer zijn afgesloten of beperkt door tractorsluizen, maar dat autoverkeer was niet noodzakelijk 'sluipverkeer', wel verkeer dat de kortste weg volgde. 
• als de fietspaden veiliger en comfortabeler zijn komen de fietser vanzelf en zijn er daarmee ook minder auto's op de weg. 
• Als er teveel fietsstraten komen zal het sluipverkeer toch blijven en andere routes in gebruik nemen. Eerder maken dat er voldoende ruimte is voor fietsers en auto's 
• Als fietser pendel ik dagelijks naar het werk (Staden-Roeselare) en dit vooral via landelijke wegen. Naar mijn ervaringen zijn de dorpscentra het gevaarlijkste als fietser. Een 

inhaalverbod op fietsers binnen de bebouwde kom zou helpen. Daarnaast zijn op landelijke wegen ook de auto's minst oplettend en razen aan je voorbij. Zwaar verkeer 
gaat trager en netjes aan de kant, of ik ga aan de kant voor hen.  

• als je dan  een fietspad heb ,  dan wel onderhouden!!!!!  
• Autovrije of autoluwe noord-zuid en west-oost verbinding voor fietsers. Station-St Andries ziekenhuis en Deken Darraslaan - Felix D'Hoopstraat.  
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• Ben zelf fietser maar iemand die nog werkt mogen we ook niet vergeten  
• bestaande fietspaden beter onderhouden 
• Bij autoroute wegnemen eerder in de woonkernen en in schoolregiô.  Voldoende vlotte toegang voorzien voor wagens en vrachtwagens naar industrieterreinen. 
• De gemeenten zijn sinds 01-09-2019 bevoegd voor het 'trage wegennetwerk'. Hier bevinden zich - binnen een bestaand juridisch kader - tal van opportuniteiten om 

fietsverbindingen tot stand te brengen, weg van gemotoriseerd verkeer. 
• De weg Tielt- Kanegem zou een uitstekende fietsweg kunnen zijn, doorgaand verkeer kan even vlot rijden via de weg Tielt- Ruiselede 
• Door te zorgen voor vlot autoverkeer op de 'grote' banen wordt sluipverkeer vermeden.  Bij herinrichten landelijke wegen  ook rekening houden met landbouwwerktuigen 

.. 
• eenrichtings verkeer voor sluipwegen zou al goede zaak zijn alsook er een fietsstraat van maken zodat auto ondergeschikt is aan fiets 
• Er is in Izegem in 10 jaar niets gebeurd op een deel van de trajecten van het bovenlokaal functioneel fietsnetwerk.  
• Er ligt al wat op papier (vb. F361). In de praktijk echter is het op dit moment in onze streek nog teveel conflict op smalle, landelijke wegen. Duidelijker scheiden. Hier moet 

echt een versnelling hoger geschakeld worden.  
• Er moet gestreefd worden naar een gezond evenwicht tussen de verschillende weggebruikers en hen zoveel mogelijk geschieden houden. In landelijke gebieden is de auto 

nog steeds een noodzakelijk woon-werkverkeer vervoermiddel daar de afstanden die overbrugt dienen te worden groter zijn. 
• fiets en autoverkeer van elkaar scheiden is optimaal. Waar niet mogelijk moet de snelheid van de auto verplicht beperkt worden (vb fietsstraat in centrum) 
• fiets wordt steeds vlugger en belangrijker in het dagelijks verkeer. Aanpassingen fietspaden zeer belangrijk! 
• Fietsers bewust maken van de gevaren. 
• Fietsers moeten geïntegreerd worden in het normale verkeer. Niet alles moet gescheiden zijn. Ook fietser moeten respect hebben voor het andere verkeer.  
• Fietsers worden nu vaak gezien als de zwakke weggebruiker maar eigenen zich ook zaken toe. Er zou ook werk moeten gemaakt worden van regels voor fietsers. Wie 

landelijk woont, wordt dagelijks geconfronteerd met fietsers die de weg gebruiken als een ruime fietsbaan en dit is ook niet ok. Niet alle verplaatsingen zijn haalbaar met 
de fiets. De meeste mensen die zich moeten verplaatsen naar het werk moeten dit doen met de auto, zeker wie landelijk woont want zij hebben al geen openbaar vervoer. 
Beide zijn er dus nodig. Opvoeden van fietsers is zeker ook nodig, zij hinderen soms mensen die hun werk moeten doen (bvb met 4 naast elkaar voor een landbouwmachine 
blijven rijden) of doen gevaarlijke zaken (bvb weg opdraaien, binnenbocht nemen soms in groep). Een algemene regel tot vlot onteigenen vind ik absoluut niet kunnen. Dit 
moet individueel bekeken worden, sommige mensen hebben nauwelijks voortuin. Men kan het fietspad toch niet vlak voor hun voordeur leggen zodat zij bijna niet meer 
veilig naar buiten kunnen. Ook het elektrisch rijden geeft momenteel gevaren gezien de snelheid.   

• Fietsers, opnieuw wegcode leren. De grote meerderheid stopt zelf niet meer bij voorrangswegen. Haaientanden en stops tellen blijkbaar niet meer voor hen  Zwakke 
weggebruikers die geen rekening meer houden met ander verkeer 

• Fietsnetwerk Oké, maar landelijke wegen omdopen is een verkeerde aanpak, als de hoofdwegen vlot bruikbaar zijn is er enkel plaatselijk verkeer op landelijke wegen 
• Fietsverbindingen zijn heel belangrijk. Fietsautostrades zijn heel erg nodig. Maar ook verbindingen per fiets naar het openbaar vervoer. Zelfs bussen en treinen waar je de 

fiets kunt meenemen gratis bewaakte fiets stallingen overal, maar zeker dichtbij stations en bushavens. 
• Focus ook op het instandhouden van bestaande infrastructuur. 
• Geen gekke werken door asfalt te vervangen door betonfietspaden 
• geen voordelen ten opzichte van de fietser  evenwaardig in het verkeer 
• Het fietsnetwerk in Roeselare vertoont heel wat lacunes, zeker langs de spoorlijn waar het pad plots ophoudt! 
• het is enkel een probleem om zwaar verkeer te weren, de auto uit een centrum weren is zeer schadelijk voor de locale economie!! 
• het verkeer op landelijke wegen gaat vaak over enorme landbouwvoertuigen, wat levensgevaarlijk is voor fietsers, dit kan beter gescheiden worden, veel meer trage wegen 

enkel voor voetgangers en fietsers ipv landelijke wegen aan te passen zodat oversized landbouwvoertuigen wel hun draai kunnen halen, maar op een recht stuk alsnog 
geen plaats meer laten voor een fietser of voetganger + activiteiten als mestverwerking hebben niks met landbouw te maken, lokaliseer dat op bedrijventerreinen. 

• Het wordt dringend tijd dat alle grote invalswegen uitgerust worden met een degelijk fietspad: Ruddervoorde-Wingene, Beernem-Wingene,Ruiselede Wingene, enz. 
• Ik ben zeker voorstander om het vrachtwagenverkeer uit het centrum van de gemeente te weren maar dat kan je alleen maar met duidelijke aanduidingen langs de weg. 
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• Ik ga dagelijks met de fiets naar het werk en in mijn vrije tijd neem ik ook vaak de fiets. Ik woon landelijk (Doomkerke) en neem daardoor veel binnenwegen richting Tielt. 
Persoonlijk vind ik het leuker fietser in zowel mijn vrije tijd als voor het woon-werkverkeer langs een kalme baan dan een drukke baan (bijvoorbeeld de baan Tielt -> Aalter). 
Prioriteit ligt volgens mij om fietsbanen te voorzien langs de drukke banen, maar ook hier te kijken voor randelementen (haag /bomen tussen fietspad en autorijbaan als 
veligheidsgevoel en recreatief element: mooier fietsen). 

• Ik zou niet weten waar absolute prioriteit aan te geven. 
• In centra vaker fietsstraten invoeren ipv gewone zone 30. Dit dwingt de auto om achter fietsers te blijven en zich te houden aan zone 30. 
• In onze drukke industriele gemeente hebben wij heel veel last van doorgaand verkeer waardoor het heel moeilijk is om de landelijke wegen te weren voor autoverkeer. 

Inwoners van onze gemeente proberen ook het drukke doorgaande verkeer te vermijden door de landelijke wegen te gebruiken. 
• In Tielt dient de ringweg vooral zo snel mogelijk voorzien worden, zodat er geen zwaar verkeer voor de industriezone Huffesele meer door centrum moet. 
• inrichting van bestaande infrastructuur optimaliseren 
• Knelpunt in schoolomgeving : Abeelestraat. Ouders laten hun kinderen niet alleen door deze straat fietsen. Veel te gevaarlijk. Gemeente Wielsbeke diende wel al een voorstel   

in om deze situatie aan te pakken. 
• laatste vraag: landbouwvoertuigenbv moet en mag kunnen maar .... met meer uitwijkstroken dan nu moet dan weer wel, kunnen gezien de grotere en zwaardere - bredere 

landbouwvoortuigen. 
• landelijke wegen en de fiets zijn in bepaalde gevallen niet ideaal. Tractoren zijn een onveilig factor voor fietsers. 
• Mentaliteit  van sommige fietsers  moet soms  een  beetje  veranderen 
• Moesten de "hoofdwegen" vlot autoverkeer toelaten (in plaats van alles vol te bouwen met huizen/winkelcentra/bedrijven/fabrieken) zouden er geen sluiproutes moeten 

genomen worden. Als dit probleem wordt aangepakt, zal het sluipverkeerprobleem meteen ook opgelost zijn. Als fietser wenst men veilige en niet-drukbereden wegen te 
gebruiken. Er dient ook een duidelijk onderscheid te worden gemaakt tussen fietsers als woon-werkverkeer en de recreatieve fietser. De fietser die naar zijn werk fietst, 
wenst meestal de kortst mogelijke route die het minst tijd in beslag neemt. Dit is niet het geval voor de recreatieve fietser die weg van het verkeer wil. 

• neutraal  
• Nihil 
• Nog meer verkeersborden ook voor fietsers 
• Nog te veel hiaten op de routes voor schoolgaande jeugd die zich verplaatsen tussen gemeenten. Alternatieve routes zijn niet altijd wenselijk en qua infrastructuur beter 

aangelegd. Tussen Zwevezele en Lichtervelde bijvoorbeeld, grote delen op de hoofdroute hebben geen fietspad, en waar er eentje ligt ben je klaar om brokken te maken.  
• Ook de scholen aansluiten op de netwerken. 
• op landelijke wegen is landbouwverkeer geen "sluipverkeer" maar wel gevaarlijk voor fietsers .Kruisingen tussen drukke (gewest)wegen en zwakke weggebruikers oplossen 

met overbrugging 
• Op landelijke wegen ligt het gevaar meer bij de loonwerkers met hun zwaar materiaal dan bij een gewone auto. Het zou wenselijk zijn dat zij wel loonwerker als landbouwer 

hun snelheid aanpassen. 
• Op landelijke wegen zal er steeds een samenspel zijn van fietsers en auto's. Dit kan op een veilige manier door bv afsteekplaatsen.  Daarnaast moet zwaar verkeer mogelijk 

blijven op de huidige trajecten.  Wanneer deze verboden worden, krijgen we sluipverkeer van vrachtvervoer op de landelijke wegen, wat tot ongevallen, schade, conflicten 
zal leiden.  Er zal steeds distributie met zwaar verkeer nodig zijn, dus geef deze ook de ruimte. 

• Respect voor alle weggebruikers op kleine wegen. 
• Sluipverkeer altijd verbieden voor niet-inwoners of voor mensen die er niet nodig zijn. 
• sluipverkeer is meestal het gevolg van slechte doorstroming op de hoofdassen , vandaar deze beter berijdbaar maken en daar voor vlottere doorstroming zorgen zodat men 

niet moet poging om te rijden.  
• Sluipverkeer op smalle wegen gevaarlijk voor fietsers,in bijzonder voor  kinderen 
• sluipverkeer weren op landelijke wegen maar ook snelheidsbeperking van 50 km/u op deze wegen en tonnagebeperking vrachtwagens uitgezonderd plaatselijk verkeer.  

Ook politiecontrole op landelijke wegen! 
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• Sluipwegen minder interessant maken door snelheidsremmers te plaatsen en landelijke of trage wegen open stellen ook al zijn ze geblokkeerd door buurtbewoners . 
• sommige fietspaden liggen er slecht bij: putten, rommel, gebroken beton en asfalt. op- en afriiden van een fietspad is soms problematisch omwille van te hoge drempel, 

afvoergoot van de weg,..... 
• Tractorsluizen om verkeer te weren van de fietsroutes. Tijdens de oogstperiodes blijven de oogstmachines langs landelijke wegen dan wel nog steeds een heel groot risico 

voor fietsers... 
• Veilig kunnen fietsen is zeker van groot belang. 
• Vraag 3: als het mogelijk is: straten zonder huizen, bedrijven   Vraag 4: sneller overgaan tot onteigenen of snellere procedure? 
• wat is sluipverkeer er moet altijd ergens iemand zijn . 
• zoveel mogelijk de zwakste verkeer deelnemers zoals fietsers beschermen . dit kan leiden naar meer fietsgebruik tegenover autogebruik 
• Zoveel mogelijk wegen inrichten met veilige fietsroutes. 
• Zowel op grotere schaal, maar zeker ook op gemeentelijk niveau. Soms gaat het over kleine ingrepen 

 

14.3 Openbaar vervoer 
• 'het nieuwe avond- en nachtnet verder uitbreiden' - verder geen info rond. Belangrijke bedenkingen naar de resultaten hiervan: als inwoner van Torhout ben ik sterk gericht 

op Brugge, die niet in de regio Midwest zit, en dus ook niet betrokken bij het 'nieuwe avond- en nachtnet'. Klinkt als en maat voor niets dus 
• Alle openbare infrastructuur zou in principe dienen toegankelijk te zijn via openbaar vervoer (ook 's avonds) 
• Alles kan , maar dringend is het niet ? 
• Als het te ver is of te moeilijk voor de fiets moet het openbaar vervoer overnemen met korte wachttijden, minstens om de 30 min een bus. Met de deelfiets kom je dan snel 

bij de halte. 
• Auto's moeten veel stringenter gestuurd worden richting randparkings om van daar uit met openbaar vervoer / te voet / met de fiets verder het centrum te betreden. In 

het centrum enkel tijdelijk/kort parkeren nog tollereren voor mensen die lokaal zaken moeten ophalen of leveren. Uitzondering voorzien voor mensen met beperkte mobiliteit 
• Bij mijn weten is er geen nachtnet in het openbaar vervoer hier in de regio, amper een avondnet.  Tijdens het weekend  is er dan nog slechts een zeer beperkt aanbod. 
• Budgetten zijn nodig voor De Lijn en NMBS, ook voor de kleinere stations. De theorie strookt niet met de praktijk. Indien men werkelijk wil inzetten op beter openbaar 

vervoer moet er ook geld tegenover staan.  
• Carpools langs E403 en andere grote wegen moeten ook vlot bereikbaar zijn met fiets, gecombineerd met meer Autobussen van de Lijn op de autostrade. Veel 

bedrijventerreinen zijn dan vlot te bereiken zonder dat je een wagen nodig hebt 
• de stelling mbt de fietsenstallingen lijkt me niet haalbaar aan bushaltes, wel aan stations... 
• De verschillende vervoersmodi dienen vlot op elkaar te zijn afgestemd (treinregeling & busregeling). Fietsstallingen zijn geïntegreerd in straatbeeld, worden onderhouden en 

gezuiverd van weesfietsen. 
• Deelfietsen lijkt in onze gemeente (Wingene) geen thema te zijn, vandaar vulde ik "eerder niet" in. 
• Deelfietsen worden toch zomaar rond gestrooid ! 
• Dorpen in het buitengebied moeten verbonden worden met een basisdienstverlening anders blijft de auto onmisbaar. 
• er is geen avond- en nachtnet in Izegem (bij mijn weten ook nauwelijks of niets "zonaal" in de zone Midwest) 
• Evaluatie en bijsturing dient steeds te gebeuren, maar het mag ook niet de bedoeling zijn om systemen die op zich naar behoren werken telkens te gaan veranderen. 

Deelvervoer is zich een goed uitgangspunt, maar dit lijkt mij eerder zinvol in steden. Ik zie dit niet snel gebruikt worden in landelijke omgevingen. 
• Fietsen kunnen meenemen op bus en trein zijn ook belangrijk. Op de trein fietsen en er terug vanaf en direct aansluiten op een appart fietspad. 
• Fietsstallingen toegankelijk voor iedereen! In Izegem moet je niet zomaar met de fiets toekomen aan het station. Je komt er niet zomaar in.  
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• Fietsstallingen vind ik zeker noodzakelijk aan de haltes van de bussen maar dan wel graag overdekte fietsstallingen. 
• Geen 
• goede deelfietsen met laagdrempelige gebruiksmogelijkheden 
• Het heeft geen zin om een autobus midden de straat laten zijn passagiers opladen en lossen en zo het verkeer minuten lang op te houden. 
• Het openbaar vervoer gaat al jaren de verkeerde richting uit in Vlaanderen. Er is eerst nood aan een groter aanbod, en pas daarna zal het gebruik gaan toe nemen (na 

positieve gebruikservaringen). Dit zal de eerste jaren wellicht nog niet winstgevend zijn en vereist dus wat politieke moed. Door de karige dienstverlening wordt het gebruik 
momenteel eerder ontmoedigd. 

• Het veilig zoeken van oplaadplaats voor e-bike en speedlec is een drama waarom niet intergreren bij laadpaal auto's. Nu moet je al iemand aanspreken om zijn stopcontact 
te gebruiken 

• Hier deel ik de visie van de vorige bouwmeester Leo Vanden Broeck. Als we centraler gaan wonen in plaats van verspreid kan het openbaar vervoer ook beter tot zijn recht 
komen.  

• Hiervoor kan afspreken op voorhand een belangrijke factor zijn 
• Ik ben zelf geen frequent gebruiker van het openbaar vervoer (omdat ik de meeste woon-werk verplaatsingen met de fiets kan doen). Over de huidige kwaliteit heb ik dus 

niet echt een mening.  
• Ik gebruik zelden het openbaar vervoer, maar voor diegene die het veel gebruiken. Hopelijk een veilige mogelijkheid. 
• Ik vind de vraagstelling tot nu toe nogal evident om eerlijk te zijn. 
• in landelijk gebied met deelfietsen werken is niet zo evident. deelfietsen in de stad is zeker aan te raden 
• in niet-stedelijke omgeving is het openbaar verkeer totaal onbruikbaar voor de flexibele (werk)mens. te weinig frequent om praktisch te zijn. te onrendabel om netwerk te 

verbeteren  
• In Oostrozebeke is ooit een project gestart met fietsen die gratis ter beschikking stonden: bv. om jongeren toe te laten van de bushalte naar huis te rijden, of van het 

jeugdhuis naar huis. binnen de kortste keren waren de fietsen foetsie. 
• Inzetten op frequente verbindingen naar stations in de buurt. 
• Ipv Uitbreiden nachtnet, optimaliseren ... Uitwerken van een "Studenten en/of Jongeren"netwerk waarin de voornaamste fuifplekken bevoorraad worden en gelinkt worden 

aan P+R's/ Centrum van kleinere gemeentes of Stations in de regio.     Ontlenen van deelfietsen makkelijker en toegankelijker maken voor jongeren. Betalingen met VISA 
en/of MASTERCARD weren en alternatieven voorzien. Deelfietsen ook toegankelijk maken in landelijke woonkernen.      

• Maak het openbaar vervoer ook gemakkelijk toegankelijk voor fiets gebruikers.  
• Moest het openbaar vervoer maximaal kunnen gebruikt worden door 60 plussers ( d.w.z. 24uop 24u en 7 dagen op 7) dan zijn er meteen 100 ooo den auto's en fietsen van 

de baan !! 
• Neem a.u.b. tijd voor een échte dialoog met (potentiële) gebruikers, stem maximaal af op wie geen auto ter beschikking heeft (scholieren om te pendelen tussen thuis en 

school + hobby's (!), mensen die minder mobiel zijn en rekenen op de bus om in de stad te geraken, ...). Betrek hier AUB ook de jeugdraden bij! Daar zitten de meeste 
ervaringsdeskundigen, en toch hebben jullie de jeugdraad niet vermeld in jullie lijstje.  

• neutraal, voor senioren is openbaar vervoer meestal geen oplossing (moeilijk in en opstappen) 
• Nihil 
• Openbaar vervoer afstemmen op industrieterreinen en het tempo van de gebruikers 
• openbaar vervoer is een probleem op onze gemeente 
• Openbaar vervoer is onze regio is momenteel een ramp. De bus is nog redelijk maar de trein is totaal niet betrouwbaar. Studenten die de lijn Tielt-Brugge/Roeselare moeten 

nemen waardoor ze moeten overstappen in Lichtervelde zitten wekelijks in de problemen 
• Openbaar vervoer moet aangepast zijn aan de omgeving. Geen gelede bussen in een stadscentrum of woongebied. Deze bussen vereisen brede banen voor vlot verkeer. 

Vlotte brede banen zorgen voor een te hoge snelheid in de woongebieden.  
• Openbaar vervoer niet enkel op basis van regio, maar over de regio bekijken. Nieuwe lijnen in Ruiselede richting Aalter zijn bijvoorbeeld een goeie stap in de juiste richting. 
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• Openbaar vervoer promoten en GOEDKOPER maken = simuleren van gebruik ervan en ecologisch. 
• Openbaar vervoer uit marginaliteit halen. Mogelijk maken om cultuur te beleven met openbaar vervoer. 
• Stiptheid is momenteel een drama en werkt heel erg ontmoedigend.  Voor mensen die in ploegen werken is openbaar vervoer zelden een optie.  Betaalbaarheid en rentabiliteit 

van het openbare vervoer is uiteraard ook een aandachtspunt. 
• treinen en bussen zo goed mogelijk op elkaar afstemmen - uurregelingen afstemmen op ploegwerk 
• Uber is handiger 
• Veilige fietspaden 
• Verbeteren 
• Vlot busverkeer is erg belangrijk! 
• Vlotte verbindingen tussen de buslijnen. Te lang wachten. 
• Volgens mij hebben veel mensen niet de intentie om openbaar vervoer te gebruiken, in welke vorm je het ook aanbiedt. Kinderen en jongeren gebruiken het vooral, gezien 

er ook geen alternatief voor hen bestaat en/of ze dit samen met vrienden kunnen doen.  
• Vooral morgen- en avondverbindingen moeten beter om mensen gemakkelijker naar en van het werk te brengen. 
• Vooral robuustere fietsstallingen voor elektrische fietsen, zodat je de fiets kan vastketenen aan het rek. 
• vooral voortdurend monitoren , het gaat niet op dat bepaalde bussen overvol zijn.op het randje van  onveiligheid van de passagiers 
• Vraag 5: fietsen slingeren soms rond, niet "eigen fiets", step-deelsystemen soms verschrikkelijk. Systeem met vaste punten, fietsen terugbrengen. Registreren van de gebruikers 

/ verantwoordelijkheid.  + Elektrische deelfietsen aanbieden (platteland) 
• Wegens de nieuwe reisroute van de lijn 52 Kortrijk-Tielt wordt halte Dekenij niet meer bediend, wat voor grote problemen zorgt om het Sint-Andriesziekenhuis met het 

openbaar vervoer te bereiken! 
• Wie volgt dit op. 
• Wij hebben hier zelf geen openbaar vervoer ,alleen voor scholen  
• Zeker geen buslijnen afschaffen zoals de buslijn tussen Lichtervelde en Tielt. Veel meer geld investeren in het openbaar vervoer. Zoals de situatie nu is, ben je een sukkelaar 

als je geen wagen hebt en moet rekenen op het openbaar vervoer om ergens te geraken en ben je gedoemd om thuis te blijven. 
• zelf heb ik geen ervaring.  ik veronderstel dat het busnet zeker in functie van de scholieren moet bekeken worden 
• zolang het openbaar vervoer niet frequenter en beter /stipter wordt aangeboden zal er op de korte verplaatsingen altijd teveel autoverkeer zijn 

 

14.4 Auto 
• Alle ongevallen zijn steeds schuld v weg verkeer, fietsers in tegenovergestelde richting is vragen om problemen als wegvak nul te smal is 
• Alles duurder maken is niet de oplossing en elektrische wagens zijn al zeker niet de oplossing, dat is green washing. 
• als het openbaar vervoer zo slecht op elkaar blijft afgestemd zijn, zal er altijd eerst naar de auto gegrepen worden voor een verplaatsing. 
• Als we over goed openbaar zouden beschikken ben ik voorstander voor een maandelijkse autoloze zondag in de vervoerregio, anders niet. 
• als zelfstandige heb ik mijn wagen nodig vergroening wordt nu al opgelegd maar ik heb daar nog veel vragen bij . 
• Auto "duurder" maken is absoluut geen optie in een regio waar OV niet breed is. Ikzelf, wonende in Zwevezele, kan onmogelijk op mijn werk (Veldegem) of school (Mariakerke, 

Gent) geraken als ik afhankelijk zou zijn van OV. 
• auto is nog altijd een mens zijn vrijheid, maar handige elektrische stadswagens, en zwaardere auto meer belasten! 
• Auto is noodzakelijk om naar het werk te gaan en niet iedereen werkt dicht bij huis of in de fysieke mogelijkheid om met fiets of dergelijke te gaan. Niet iedereen kan een 

elektrische wagen betalen en ook niet de infrastructuur hiervoor aanleggen. Extra belasten is ook de gewone werkmens bestraffen.  
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• auto's weren in het centrum is fataal voor de winkels. 
• Autodelen bevorderen voor jongeren door opnieuw het gebruik van VISA en/of Mastercard te weren en een alternatief te voorzien.     Actie "Taxicheques" voor jongeren. 

(Zie vervoersregio Westhoek). Mooi alternatief om jongeren  van de weg te houden met hun eigen wagen en gebruik te maken van deelwagens/taxi's.  
• autodelen moeilijker in kleinere dorpskernen. Te weinig kandidaat gebruikers om een groot aanbod aan te bieden , waardoor minder gebruiksvriendelijk voor kandidaat 

gebruikers .   
• Bedrijfswagens aanpakken? 
• Bepaalde mensen zijn aangewezen op persoonlijk vervoer met de wagen. Daarom deze mensen niet meer belasten. 
• Bepaalde uitspraken zijn 'voorwaardelijk', wanneer een bepaalde keuze wordt gemaakt, die een voorwaarde veronderstelt, dan dient natuurlijk de voorwaarde minstens 

gelijktijdig aanwezig te zijn. 
• bij omgevingsvergunningen het voorzien van laadpalen aanmoedigen (kantoren, winkels, openbaar nut, maar ook bij particulieren) 
• Bij ons is het openbaar vervoer zo miniem dat wij verplicht zijn onze wagen te nemen.  Fietsen en bussen overal voorrang geven is geen oplossing en heeft een vals gevoel 

van veiligheid.  Alle voorgestelde maatregelen kunnen werken in een stad , niet in een gemeente. 
• bus-en fietslanen waar mogelijk -autoverkeer zal op zich al "vergroenen" dus ook daar de nodige voorzieningen voor optimaliseren 
• De auto duurder maken dan openbaar vervoer en de fiets is helemaal geen oplossing. Dit is alleen ten gunste van mensen die hier kunnen gebruik van maken. Voor sommige 

jobs kan je er niet geraken met het openbaar vervoer of de fiets of zou je uren onderweg zijn. Soms heb je materiaal mee voor je werk waardoor je een auto nodig hebt, 
moet je boodschappen doen, heb je meerdere kinderen en tassen mee. Ik vind dat er te kort door de bocht gereageerd word hierop. Als men iets wil doen maak dan de 
aankoop van een milieuzuinige auto betaalbaarder. Momenteel rijden vooral mensen die het financieel minder hebben verder met hun oudere (en meer vervuilende auto). 
Mochten milieuvriendelijke auto's betaalbaarder worden dan zouden meer mensen bereid zijn deze aan te kopen. Werk vanuit de positieve insteek ipv opnieuw het bijna 
straffende (duurder maken). Er bestaan ook hybridewagens die terug steken in de batterij waarbij je niet moet opladen maar deze worden te weinig in de kijker gezet. 
Terwijl dit ook beter is voor het milieu en je niet het probleem hebt dat je moet opladen. Een auto waarmee je slechts beperkt kilometers kan rijden omdat je moet opladen 
is ook niet ideaal om te gebruiken naar je werk. Niet overal zijn laadpalen! 

• De auto ontmoedigen door prijs te laten stijgen heeft geen invloed, wel het openbaar vervoer goedkoper en frequenter maken wel 
• De bus is niet gelijk te schakelen met een fiets qua ongevalsrisico. De tweede vraag is m.i. geen correcte vraagstelling. 
• De electr auto voor iedereen is volgens mij niet haalbaar er moet ook naar andere oplossingen gezocht worden. Er is een groot verschil tussen stad en landelijk gebied waar 

de auto belangrijk zal blijven waar afstanden groter zijn en openbaar vervoer ontoereikend is. 
• De elektrische wagen is een verschuiving van het probleem. De ontginning van grondstoffen voor batterijen zorgt voor een nieuwe impact op milieu en leefgemeenschappen 

elders in de wereld. Echte verbetering krijgen we als we autogebruik maximaal ontmoedigen. 
• De elektrische wagens betaalbaar maken 
• De impact van de auto verschilt naargelang de locatie en de infrastructuur.   Daarom zijn specifieke maatregelen beter dan rechtlijnige die overal invloed hebben. 
• De jaarlijkse kost van een gemiddelde auto is reeds duurder dan het openbaar vervoer en de fiets (TCO+-4500€ bij 20000km per jaar) . Dan is het vrij helder dat de 

gebruiksvriendelijkheid en toegankelijkheid van openbaar vervoer en het fietsnetwerk te kort schieten. Dus moet in eerste instantie daar op ingezet worden. Daarnaast kan 
ook ingezet worden op de vergroening van het wagenpark om de druk op het milieu en de gezondheid te minderen. 

• De overheid doet vandaag al sterke inspanningen om vervuilendere/oudere wagens duurder te maken en groenere wagens betaalbaarder, daardoor dreigt de minder 
welstellende bevolking het nog moeilijker te krijgen - dit mag zeker niet verder gaan dan het heden al is. 

• De stellingen waar "neutraal" bijstaat zijn te weinig genuanceerd om daar een mening positief of negatief te formuleren.  
• de vergroening van het wagenpark moet trager evolueren zodat de wagen betaalbaar blijft, momenteel is dit veeeeeel te duur voor de particulier!! 
• De wagen is nu al duurder dan fiets, maar niet altijd duurder dan het openbaar vervoer. Het grote nadeel van openbaar vervoer blijft de wachttijden en het regelmatig niet 

op tijd rijden. 
• door een meer gerichte "circulatie" (lussen, knippen, ...) al het doorgaand gemotoriseerd verkeer in bebouwde kom ontmoedigen. 



42 

• Een autoloze zondag invoeren is zinloos, veel mensen werken een heel week en gaan er dan ook graag op uit met eender welk vervoermiddel. Maandelijks een autoloze 
zondag is  voor vele die in de zorgsector of horeca werken niet evident, gezien vele niet de keuze hebben om zelf hun eigen vrije weekend te kiezen. 

• Een elektrische auto is zeker geen GROENE auto... dit is een fabeltje 
• Een goedkoper openbaar vervoer is aan te bevelen boven het duurder maken van de auto. 
• Eén richting van het verkeer 
• Er is nog geen duidelijkheid naar de toekomst van waar de auto naar zal evalueren, elektrisch, synthetische brandstoffen, ...  Ik geloof niet in het duurder maken van de 

auto maar net omgekeerd, het goedkoper maken van het openbaar vervoer. Dit zal automatisch de wagen ontmoedigen.  
• Er zijn ook (veel) mensen die op zondag de weg op moèten, voor werk etc.. die mogen niet het slachtoffer zijn... 
• Fietsers voorrang geven maar niet overal. Moet veilig blijven en overzichtelijk. Voorrangsregels moeten wel gerespecteerd en gecontroleerd worden ook voor fietsers 
• Focus vooral op efficiënte en effectieve maatregelen. De economische activiteiten mogen geenszins gefnuikt worden. 
• geen 
• Geen 
• Gelijk welke oplossing voor de auto zal het probleem niet oplossen. Alleen de begoede of rijke medemens zal de auto blijven gebruiken. Alle anderen zullen misschien de 

wagen blijven gebruiken. 
• Het is onze opinie dat we niet de auto duurder moeten maken, maar het openbaar vervoer goedkoper. Alsook zorgen voor een breder en beter aanbod!  Het autodelen is 

nog niet ingeburgerd in het plattelandse West-Vlaanderen, maar kan nog groeien.  Volgens ons zal je weinig bereiken met een maandelijkse autoloze zondag. 
• Het is volgens mij belangrijk om het nemen van de fiets of openbaar te promoten door een goede dienstverlening of fietsnetwerk aan te bieden beter is dan de auto als een 

duur alternatief aan te bieden. Niet iedereen kan gebruik maken van fiets en openbaar vervoer en mag op die manier niet gestraft worden. Ook zou ik zelf sneller de fiets of 
trein nemen als de verbinding goed is.  

• Het openbaar vervoer en de fiets is onvoldoende een alternatief voor de wagen.  De wagen duurder maken zou de sociale ongelijkheid alleen verder vergroten. 
• Het openbaar vervoer goedkoper en toegankelijker maken eerder dan de auto duurder! Openbaar vervoer op zich is een  heel belangrijk werkpunt om van daaruit de 

mindset van de automobilist te veranderen.  
• het openbaar vervoer goedkoper maken met eenvormige tarieven . de autogebruiker betaald reeds belastingen genoeg ! 
• Het openbaar vervoer is hier een lachertje en niet alle mensen zijn mobiel genoeg om te fietsen.  Dan denk ik vooral aan de oudere generatie die de wagen neemt voor een 

bezoek aan de winkel of dokter. De jongere generatie neemt in vergelijking veel meer de wagen.  
• Het openbaar vervoer moet goedkoper, maar niet ten koste van de auto want die is sowieso al heel duur.  
• het zijn niet de bestuurders die de boeman zijn, eerder het beperkte aanbod aan alternatieven 
• Het zou goed zijn milieubelastende auto's zwaarder te belasten(en de wegpiraten ernstiger aan te pakken. 
• hoe beter de doorstroming , hoe minder lang de voertuigen onderweg, dus minder impact. impact kan je eventueel verminderen door een versterking van lokale economie 

zodat er minder vrachtverkeer is 
• ideaal: het aantal wagens naar beneden, de uitstoot naar beneden, de snelheid van de auto's naar beneden waar de weg gedeeld moet worden met zwakke weggebruikers.  
• Ik ben voorstander van het gebruik van openbaar vervoer en de fiets. Daar het aanbod van openbaar vervoer in landelijke gemeenten eerder beperkt is, is het gebruik ervan 

niet zo evident...  
• Ik ben zeker een voorstander om het openbaar vervoer zo goedkoop mogelijk te maken en het fietsen nog meer stimuleren. 
• Ik merk dat het respect van de fietsers en bromfietsen voor de andere weggebruikers soms ver te zoeken is.  Voorrangsregels tellen blijkbaar niet voor hen en voor velen 

wordt het toestaan van rechten op eigen initiatief sgeeds verder uitgebreid. 
• Ik zou de auto niet duurder maken, maar het openbaar vervoer veel goedkoper maken. 
• In een landelijk gebied zijn we volledig afhankelijk van de auto.  Momenteel is de auto de melkkoe van de overheid, dit nog meer gaan belasten is niet aan de orde!  Als men 

propere auto's wil, dan moet men gewoon de verkoop van vervuilende auto's verbieden, maar niet steeds de gebruiker straffen.  Denk ook eens aan de kansarme gezinnen 
die het nu al niet rond krijgen op financieel vlak. 
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• in een landelijke gemeente is het voor ouderen heel moeilijk om het openbaar vervoer te nemen 
• Laadpalen:  Principe van paal volgt wagen moet afgeschaft worden. Het rijbereik van elecktrische wagens stijgt en op vele plaatsen komen er snelladers.  Het is absurd dat 

de gemeentes moeten voorzien laadpalen om de 500 meter. Dit zorgt voor een wildgroei aan laadpalen en conflicten tussen bewoners. 
• Laadpalennet zou geen verantwoordelijkheid van gemeente/provincie mogen zijn maar privaat. aanvraag tot plaatsing laadpalen bij een gemeente steken is gewoon fout.  
• laatste zou tof zijn maar voor ziekenhuizen,dokters, politie en dergelijke uitzondering maken familiebezoek in het wekend dan weer belanrijker dan tijdens drukke werk en 

schoolweek. 
• lichte voertuigen met verbrandingsmotor trager uitfaseren tenzij de lat voor iedereen even hoog ligt  maar dat zie ik niet gebeuren zolang de mensen met de diepste zakken 

of democratisch niet verkozen mensen aan de knoppen draaien.  
• Liever dan de auto duurder te maken zou ik het openbaar vervoer goedkoper maken 
• Maak een duidelijke vaste afscheiding tussen fietspaden en autowegen. 
• Maak openbaar vervoer goedkoper! Niet auto's duurder!  
• maak treinen en bussen in het weekend of buiten bepaalde spitsuren gratis (of minstens veel goedkoper) voor gebruikers (zie GHD luxemburg) 
• Meer snelheidscontroles. 
• Mensen (iedereen, ouderen en kinderen) moeten overtuigd worden dat fietsen en stappen veel gezonder is dan het gebruik van de wagen in een dorpskern. Scholen en 

verenigingen kunnen hierbij helpen. 
• Mensen die met een oudere auto rijden kan je niet verplichten om een nieuwere, minder vervuilende auto te kopen.   Wat met de oldtimers? Deze mogen zeker niet 

verwaarloosd of geweerd worden. 
• Mensen met zware wagens die ze makkelijk kunnen betalen niet de vrijheid geven om hun wagen 100 % aftrekbaar te maken .Er zijn meer particuliere wagens dan 

bedrijfswagens.Dus beloon particulieren indien ze een CO2 neutrale wagen kopen in plaats van bedrijven ! 
• Mensen verdelen in wie het zich kan veroorloven en wie niet, is niet de oplossing, maar wordt al te vaak toegepast. Wie geld genoeg heeft, zal er niet van wakker liggen. De 

energiecrisis heeft ook bewezen dat duurdere brandstof niet zo veel verschil maakt in het gebruik.  Men moet vertrekken vanuit de voetafdruk, maar is moeilijk te meten 
en te controleren. Ik ben niet overtuigd dat een 20 jaar oude diesel die wekelijks 10km rijdt meer impact heeft op het milieu is dan een hybride SUV die elke 3 jaar wordt 
vernieuwd.   Autovrije dorpscentra lijkt mij de enige oplossing voor een algemene mentaliteitswijziging, maar niemand die dergelijke beslissingen durft te nemen natuurlijk. 
:-) 

• Mobiliteit is een basisrecht, daarom kun je het niet maken om zomaar de auto duurder te maken. Zorg liever voor een performant openbaar vervoer waarmee je nieuwe 
gebruikers aantrekt, werk financiële drempels weg voor wie dat nodig heeft.  

• Moeilijk in te schatten  
• Niet maandelijks 
• Nihil 
• of eerder: het openbaar vervoer goedkoper, transparanter en beter maken dan de auto. 
• Ontmoedigen met positieve ingesteldheid...Niet met het vingertje wijzen. 
• ook een auto dient budgettair haalbaar te zijn voor de lagere klassen! 
• OPENBAAR VERVOER GOEDKOPER MAKEN EN MEER OPSTAPPLAATSEN. 
• Openbaar vervoer moet goedkoper, en betrouwbaar zijn om een alternatief te zijn voor de auto. stations sluiten en bushaltes afschaffen komt niet ten goede om de auto te 

vervangen door opanbaar vervoer 
• Prioriteit is volgens mij inzetten op de fiets en het openbaar vervoer. Veel collega's en vrienden komen met de auto naar het werk voor een afstand van minder dan 3 km 

(in centrum Tielt). Zij wisselen gewoon de dieselwagen in voor een elektrische wagen waardoor de autowegen druk blijven. Mij lijkt het beter om financieel geen sancties op 
te leggen voor de auto, maar de alternatieven eerst beter uit te werken in combinatie met het voorzien van voldoende laadpalen. Waarom geen fietsstraten bij alle scholen? 
Waarom geen zone 30 in de bebouwde kom zoals in Aalter?  
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• Sommige plaatsen zijn nu eenmaal niet te bereiken via openbaar vervoer, zodat de auto wordt genomen. In steden allemaal een mooi principe, maar die redenering gaat 
niet op erbuiten of in dorpen. 

• Veel oudere mensen hebben hun wagen nog van doen. We mogen deze doelgroep niet vergeten! i.v.m. veiligheid is het zeker opportune om meer toe te leggen op de 
verkeersregels voor Fietsers, dagelijks!!! zie ik fietsen die niet of nauwelijks verlicht zijn...  Begin met meer controle 

• vergroening wagenpark moet haalbaar zijn in de portemonnee van de gewone burger 
• Vergroening wagenpark: ja, maar hoeft geen overheidssteun te hebben. Alle huidige wagens vervangen door elektrische zal niet het mobiliteitsprobleem oplossen, dus veel 

meer inzetten op minder privaat autobezit, fietsen, OV,... 
• Voor veel mensen die minder mobiel zijn en afhankelijk zijn van hun auto, kan een maandelijkse autoloze zondag nadelig zijn. Veel openbaar vervoer is niet toegankelijk 

voor minder mobiele mensen 
• Vooral meer openbaar vervoer  want waarom nemen de mensen meer de auto omdat er gewoon weg het  openbaar vervoer niet aangepast is 
• Vraag 1: Kunnen we binnen de regio de auto duurder maken? Kunnen we het openbaar vervoer goedkoper maken? Dat zeker wel! Wie straffen we? => Zeker niet.  Vraag 2: 

in drukkere / stedelijke omgevingen: ja  Vraag 3: in stedelijke omgevingen zeker nuttig. Systemen zijn niet op elkaar aangesloten, bv. Cambio in Gent, maar wat in Hooglede 
of Gits? Hier ander systeem. In Hooglede is er een hoog autobezit, hier heb je haast een eigen auto   nodig. Hangt in steden ook samen met gebrek aan parkeerplaatsen => 
minder tweede wagens. Privaat autodelen = kosten verdelen.  Vraag 4: hoe kunnen wij dit als gemeente / regio bevorderen?   

• Zeker wel, enkel als er voldoende alternatieven zijn die ook sociaal rechtvaardig zijn en werk en school goed ontsluiten. 
 

14.5 Parkeren 
• als een centrum geen parkeerplaatsen meer heeft, jaagt dit nog meer winkels naar de rand van de gemeente/stad en wordt de leegstand alleen maar groter.  dan krijg enkel 

nog een aanbod door grote ketens en verarmd het aanbod . 
• Als er in het centrum niet meer mag geparkeerd worden dan moeten er op de randparkings shuttlediensten , gemakkelijk toegankelijk voor rollators en rolstoelen , voorzien 

worden van en naar zo om de 10 minuten. Heel wat 60 plussers zijn minder of niet meer mobiel om volledig zelfstandig langere afstanden te stappen of te wandelen. Een 
goede shuttledienst spaart ook veel tijd uit!! 

• Als mensen een te grote loopafstand moeten overbruggen om tot het centrum van een stad te komen, zal dit ten koste zijn van de handelaars binnen de stadskern. Klanten 
zullen zich naar de grote ketens aan de stadsrand verplaatsen wat een doorn in het oog zal zijn voor de kleine zelfstandige. 

• Bewoners ook enkel laten parkeren op bepaalde plekken/priveplaatsen, en bepaalde zones verkeersvrij houden. Een historische binnenstad zou zo veel mooier kunnen zijn... 
• Bij het toepassen van randparkings dien je het gebruiksgemak als prioriteit te behandelen. Een positieve gebruikservaring zorgt voor een blijvende stimulans. (vb. Goedkope 

randparkings Antwerpen met zeer vlotte tramverbinding tot in centrum) 
• Bij laatste vraag de kantlijn, is doorstroom van niet bewoners nodig in economisch opzicht?  
• Bijna niemand wil nog gaan winkelen in een stad of gemeente als je veel te ver weg moet gaan parkeren en dan te voet moet gaan zeulen met je aankopen!  Slecht voor de 

plaatselijke handelaars dus. 
• Centrumparkeren voor bezoekers in steden is van een andere aard dan in de dorpen  
• De "langduurparkings" in Izegem zijn GEEN randparkings. Een randparking hoort thuis buiten of op de rand van de bebouwde kom en niet er midden in. Gewoon parkeren 

vervangen door bewonersparkeren stimuleert juist de aankoop van extra wagens ten nadele van autodelen. 
• de auto verbannen uit het centrum is dodelijk voor de middenstand,die brengt de klant!!!! zie reeds veranderde centra, doods!! 
• De stedelijke ruimte moet voor iedereen vlot te bereiken zijn en een redelijke parkeervergoeding is voor iedereen interessant 
• Er staan  te veel auto's van bewoners op straat terwijl hun privé garage gebruikt wordt als berging. Bij nieuwbouw minstens 1,5 garages per wooneenheid 
• geen 
• Geen 
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• geen parking in de nabijheid van uitgaans- winkels = geen volk 
• Herverdelen van de parkeerruimte; niet meer autoparking, maar wel beter verdeeld.   1 autoparkeerplaats = 5 fietsparkeerplaatsen. Ik lees hier nu niks over 

fietsparkeerplaatsen:  - zoveel mogelijk bovengronds (tenzij de grote stationsparkings)  - verschillende kleinere plaatsen + op strategische plaatsen kwalitatieve, grote, 
overdekte fietsparkeerplaatsen  - ... 

• Het is een goed idee om randparkings aan te leggen, maar voor voor de vergrijzende bevolking moet er dan gezorgd worden dat r openbaar vervoer is in het ceentrum, 
waar handelszaken, musea en dergelijke zijn. 

• Het is nu al vaak zoeken om parking, zeker aangezien meer en meer woningen geen garage/oprit meer hebben waar ze alle voertuigen op kunnen parkeren. Men mag ook 
de oudere mensen of mensen met kleine kinderen niet vergeten: zij hebben geen nood aan een ellenlange wandeling of avontuur van het ene openbaar vervoer naar het 
andere (wat het uiteindelijk in realiteit is...).  

• Het parkeren verbieden in het centrum voor niet-bewoners is afhankelijk van het feit of er al dan niet voldoende openbare parkeerplaatsen zijn. Wellicht moet bij een 
omgevingsvergunning verplicht worden om de nodige parkeerplaatsen te voorzien. 

• hier kan fiets, openbaar vervoer en kleine stadswagen een belangrijke rol vervullen 
• Hier ook een groot verschil tussen theorie en praktijk. Vaakt denkt men dat dit werkt in de grote steden en niet in de kleine of middelgrote  gemeenten. Lokale handel moet 

hierin mee gekregen worden... 
• Ik denk hier aan minder valide mensen : hun kansen tot stad-parkeren niet verminderen. 
• In eigen gemeente/stad centrum verkeersvrij maken moet lukken 
• In grootsteden met een zeer uitgebreid vervoersnetwerk zoals tram- en metro-steden zijn randparkeren en dure parkeervoorzieningen een motivator om de auto buiten de 

stad te laten. In onze regio zie ik hiervoor geen draagvlak. 
• In steden maak randparkings met een vlotte verbinding op het busnet. Kleine bussen maar zeer frequente verbindingen naar de parkings.   
• Kort parkeren nog verder uitbreidden, kopers willen materiaal aan de deur ophalen  
• Lang parkeren langs de openbare weg afbouwen, ook voor omwonenden. private auto's horen in  private garage of op privaat terrein waar mogelijk. Wel andere oplossingen 

ter beschikking stellen.  Dichtbij parkeren moet mogelijk blijven voor minder validen.   
•  
• Leefbaarheid van het commerciële centrum hangt sterk samen met de bereikbaarheid per auto. Zorg dat ook dát klopt ! 
• Lokale parkings zijn soms heel duur, ga die dus niet afstemmen op stationsparkings.  Als de auto niet binnen mag in de gemeente, dan moeten er goedkope parkings komen 

op de rand. Denk wel aan oudere mensen en mensen met kleine kinderen! 
• Maar nu komt overal wel het probleem dat de handelaars in een centrum niet kontent zijn omdat het te moeilijk is voor de vele oudere personen om gemakkelijk dicht bij 

hun winkel te parkeren  
• meer parkeerplaatsen creëren, bij aankoop of verbouwingen plaats vrij maken om aan UW huis te parkeren 
• Niet alle mensen zijn mobiel genoeg om lange afstanden te voet af te leggen 
• Niet parkeren nabij woning. mensen die voor ene wagen kiezen dienen zelf in te staan voor hun parking op hun prive grond.   Nabij scholen, bib, kerk, gemeentehuis, winkel 

wel een parking, maar niet in de gewone straten en daar dan een fietspad, breder voetpad maken 
• Niets meer toelaten zorgt voor leegloop en is nefast voor de werknemers die werken in het centrum. Graag ook rekening houden met fysieke beperkingen en oudere 

bevolking.  
• Nihil 
• ook rekening houden met zorgverleners  
• Ook ruimte om boodschappen te doen in de centra. Parkeren moet mogelijk zijn. 
• parkeren enkel voor bewoners heeft geen zin, want dan staan er nog altijd blikken dozen op het openbaar domein. Parkeren kan, weg van de straat. Maak openbare ruimte 

weer openbare ruimte, voor iedereen 
• Parkeren goedkoper maken in sommige steden.  
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• Parkeren in het centrum kan maar afgeschaft worden als er meer randparkings met gratis busverbindingen tussen randparking en centrum voorzien wordt (zoals in Gent). 
Om het kwartier is er daar een bus, dat werkt super, een aanrader. 

• Parkeren in het centrum kan niet ontmoedigd worden.  Waar moeten de klanten van de winkels dan parkeren? 
• Parkeren in het centrum moet altijd mogelijk zijn voor minder mobiele mensen 
• Parkeren in het centrum van de stad enkel voor bewoners, indien er een regelmatige busverbinding is, bijvoorbeeld om de vijf minuten, van de randparking naar het centrum 

van de stad. 
• Parkeren in stad moet sowieso kunnen voor bvb afhaling van kinderen, kleinkinderen, goederen. Maar beperkt in tijd  
• Parkeren moet op een veilige zone 
• parkeren rand moet dan wel vlot aansluiten op openbaar vervoer  parkeertarieven moeten zeer democratisch zijn 
• parkeren voor bewoners en kortparkeren (halfuurtje) in het centrum, rest op randparkings 
• Parkings aan stations gratis te houden . Is momenteel bij te hoge tarieven een rem op gebruik openbaar vervoer  
• Parkings langs station gratis of goedkoop houden om reizen met OV aan te moedigen. Zeker als je pendelt maar ver van het station woont is dit makkelijk.  Parkeren in het 

centrum van een stad is idealiter voor bewoners, maar wat met mensen die hier praktisch wonen maar geen domicilie hebben (bv kotstudenten)? 
• Parkings van station moeten gratis blijven overal.   Parkeren in het centrum doordacht opzetten, maar niet onmogelijk maken.  
• Parkings zijn niet het grote probleem in kleinere gemeenten.    
• Plaats voor eigen volk 
• Projecten met meersgezinswoningen dienen zelf volledige  ruimte te voorzien aan eigen private parkeergelegenheden per woonunit en wentelen geen private ruimte af op   

openbare ruimte = herzien van normeringen. 
• Randparkings akkoord , maar dan moet de bereikbaarheid naar het centrum vlot kunnen verlopen (zie bv k&r in engeland waar heel vlot en veelvuldig en goedkoop kan 

gebruik worden van gemaakt in de grote agglomeraties)- verkeer volledig uit het centrum verbannen zal ook invloed hebben op economische leven in de centra 
• Rekening houdende met publieke gebouwen en aantrekkingspolen. 
• Station parkings zouden altijd gratis moeten zijn voor die het openbaar vervoer nemen. Het centrum zoveel mogelijk autovrij maken heeft meer veiligheid aan de voetganger 

en fietser  
• Stationsparkings blijven best gratis om de combinatie auto en trein maximaal te ondersteunen. 
• Stationsparkings meestal te duur om gebruik trein te stimuleren.  centra met handelszaken moeten ook vlot  bereikbaar blijven met voldoende parkeerplaatsen (handelszaken 

en diensten). randparkings weinig zin in dorpen. carpoolparkings uitbreiden.   Extra parkings met laadpalenzijn prima, maar nemen plaats in die soms niet gebruikt kan 
worden. Daar kortparkeren toelaten?  

• Stationsparkings moeten gratis zijn voor de gebruikers van het openbaar vervoer (trein) 
• stationsparkings voor de pendelaar GRATIS, de trein is al duur genoeg!! 
• Stationsparkings zijn beter goedkoper voor trein- en busreizigers. Zo moedig je het openbaar vervoer aan. 
• Stationsparkings zouden gratis moeten zijn voor wie gebruik maakt van de trein en betalend voor mensen die ze gebruiken om te gaan shoppen. 
• Stationsparkings zouden redelijk goedkoop moeten zijn, zo ga je misschien mensen aanzetten om verder het openbaar vervoer te nemen voor een deel van de afstand. 

Parkeren in het centrum kan je centraliseren maar dan liefst niet te ver weg want anders zullen lokale handelaars hier sterk de dupe van worden. Niet iedereen gaat op zijn 
gemak een namiddag winkelen, als je snel iets nodig hebt of slechts 1 winkel wil doen dan mag het niet te complex worden om er te geraken. En wat wordt er gedaan voor 
mensen die minder mobiel zijn? Zij moeten ook nog in een centrum geraken, voor hen zijn die randparkings heel complex. 

• Tarieven van stationsparkings voor treingebruikers goedkoper maken 
• Toch nog wat ruimte laten voor parkeren om te kunnen laden en lossen. 
• Torhout is een stop en. Shop stad. Zo verdwijnt dat 
• Uniformisering van betaalmogelijkheden is wenselijk.  openbaar vervoer moet maximaal aansluiten op randparkings (eventueel met kleinere bussen (type belbus), samen met 

gratis fietsen te verkrijgen op randparkings. 
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• Veel straten in Tielt kunnen "enkel bewoners" gemaakt worden, het zou ook veel sluipverkeer vermijden. Parkings aan de rand zouden echter ook gratis moeten worden 
gemaakt en het centrum duur, om de overstap aan te moedigen. 

• Vergeet de mensen niet die door omstandigheden verplicht zijn met de auto naar de stad te komen (ga maar eens een paar bakken water halen met het openbaar vervoer). 
Eerst openbaar vervoer frequenter (beter) maken voor je dit doet 

• voldoende parkeerplaatsen aanbieden in ondergrondse parkeergarages te betalen door de gebruiker.  bij nieuwbouw de verplichting om prive parking opschroeven 
• Voor de mensen die willen winkelen in het centrum moet de mogelijkheid bestaan om met de auto te komen. Anders is dat de doodsteek voor de winkels in het centrum 

en verhuizen de winkels naar de rand van de stad wat de stad doet doodbloeden. De steden of gemeenten moeten bereikbaar zijn, ook met de auto. Zeker voor wie veel 
moet dragen of minder mobiel is lukt dit niet te voet of met de fiets. 

• Vooral parkeerplaatsen in smalle, bochtige straten met tweerichtingsverkeer zijn een doorn in het oog.  
• Vraag 3:  - Winkels kunnen wegtrekken uit centrum  - er is parking nodig voor leveringen, enz.  - kortparkeren bij winkels  - moet de overheid voorzien in parkeerplaatsen 

voor private woningen?  - hoe creëer je ruimte op straat? Clusteren van parkings ...  - locatie-afhankelijk 
• Wanneer je parkeren in het centrum ontmoedigt, betekent dit een nadeel voor de lokale handelaars. 
• Wat doe je met mensen die minder mobiel zijn en bij iemand in een stads- of gemeentekern op bezoek willen gaan? O.a. voor deze mensen zou het niet praktisch zijn als ze 

enkele straten verder dienen te parkeren.   
• We moeten bij het parkeren wel de minder mobiele en invalide mensen in acht houden die wel dichtbij hun bestemming moeten kunnen parkeren! 
• Zeker parkeertarieven redelijk houden. 

 

14.6 Vrachtwagenparkeren 
• Al tal van zware ongevallen gebeurd door geparkeerde vrachtwagens op hoofdwegen. Helaas al ouders van kinderen op onze school hierdoor verloren... 
• als je 1 en 2 niet kunt realiseren kan je vraag 3 niet zinnig beantwoorden. 
• Bedoeling dat vrachtwagens ofwel op eigen terrein bedrijf staan ofwel op daartoe voorziene plaatsen langs wegen die daarvoor voorzien zijn. 
• Bedrijfsparkings tijdens periodes van inactiviteit ( nacht / weekend ) laten gebruiken op vrachtwagens op doorreis tijdens rustpauzes / weekendpauzes. 
• Bedrijven die zich dicht bij de dorpskernen bevinden waar een druk vrachtwagenverkeer is een gevaar voor de zwakke weggebruiker. 
• Bij de inplanting van een industriezone kan men voorzien in een gemeenschappelijke vrachtwagenparking met alle benodigde faciliteiten voor overnachtingen waarbij 

bedrijven die meebetalen in het onderhoud voorrang krijgen op het parkeren van hun vrachtwagens of die van hun klanten. Vrachtwagens worden op die manier binnen 
de zone gehouden en men parkeert niet langs de openbare weg. Tegelijk een verbod op vrachtwagens m.u.v lokaal verkeer in woonkernen door het adequaat inzetten van 
ANPR-systemen. 

• Bijvoorbeeld langs de Roeselaarseweg in Torhout staan vrachtwagens heel vaak half op het fietspad (dat als het regent nog eens vol plassen ligt). Heel gevaarlijk en 
oncomfortabel. 

• De parkeerhavens worden niet georganiseerd langs wegen (verkeersveiligheid!). Parkeerhavens zijn geïntegreerd in het landschap. 
• De vrachtwagens die tijdens het weekend op de openbare weg staan zijn een onverantwoorde daad van de eigenaars en de chauffeurs en impliceren ettelijke doden per 

jaar. Totaal onverantwoord en ESG onwaardig! 
• Duidelijk 
• Een vrachtwagen is eigendom van een transportbedrijf; zij moeten zelf hun wagens kunnen stallen (andere bedrijven moeten machines ed. ook niet zomaar op openbare 

ruimte plaatsen) 
• Geen 
• Geen argument dat vrachtwagenchauffeur  'thuis moet geraken' met zijn vrachtwagen.  'Naar zijn werk gaan' betekent voor hem naar' de standplaats van zijn vrachtwagen 

gaan'. Goede locatie nodig van bedrijven !!! 
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• Het parkeren langs de weg blijft heel gevaarlijk. Vooral langs donkere wegen. 
• het parkeren langs of nabij de hoofdwegen lijkt in strijd te zijn met vergevingsgezinde wegen.  voorkeur gaat naar de ruimte die er al is (vooral 's avonds en 's nachts) ter 

beschikking te stellen en geen nieuwe ruimte aan te snijden voor deze doelstelling 
• hier ontstaan veel ongevallen op geparkeerde vrachtwagens of opleggers. Zeer gevaarlijke obstakels! 
• Ik zie in Tielt op absurde plaatsen vrachtwagens of hun bestuurscabine staan, midden in woonwijken. Dat zou verboden moeten worden. Er zijn genoeg industrieterreinen. 
• in onze straat is een lange strook vol met vrachtwagens (7-8 lange vrachtwagens na elkaar); er zijn veel manoeuvres op de openbare weg - drukke weg met fietsers en 

autoverkeer   
• Laden en lossen moet wel soepel zijn. Langdurig parkeren is beter niet in drukke straten 
• maak centrale plaatsen op bedrijventerreinen voor vrachtwagens 
• Nihil 
• Om een vlotter verkeer, daarom niet vlugger rijden. 
• ook zij die zorgen voor de logistieke keten mogen best op wat faciliteiten rekenen vooral chauffeurs die in landelijke gemeente wonen en hun voertuig willen kwijtgeraken 

als ze thuis komen 
• Op industrieterreinen openbare parkings voorzien voor vrachtwagen inclusief sanitair uitrusting, vuilnisbakken, cameratoezicht, ... 
• Opleggers parkeren langs autowegen lijkt mij gevaarlijk.  Garages voor particulieren bevorderen, zodat de soms smalle straten niet overvol geparkeerde wagens staan. 
• over vergunningsverplichting, daar bestaan nu al voorwaarden voor. Ik vermoed dat eerder moet worden gekeken naar het feit dat een vrachtwagenbestuurder graag 

dicht bij huis gaat parkeren? Locaties bij de dorpskern uitstippelen + aftakkingsmogelijkheden plaatsen zoals deelfietsen.  
• parkeerplaatsen voor vrachtwagens creëren  
• Parkeren rond het sportstadion met de wagen is soms beperkt door de aanwezigheid van geparkeerde vrachtwagens die daar gedropt worden door de chauffeur die hem 

niet voor de eigen deur wil.  
• Parkeren van vrachtwagens moet op een apparte veilige plaats kunnen 
• parkings moeten flexibeler kunnen gebruikt worden . nu gaat  teveel nutteloze ruimte verloren, en verhard, enkel maar om bv tijdens de werkuren te parkeren, of enkel 

tijdens de dag bi jwinkels,.. 
• Vachtwagen moeten zeker ook ergens kunnen parkeren tijdens rusttijden. Natuurlijk niet in het centrum maar dicht genoeg bij de bestuurder. 
• VEILIGHEID BOVEN !! 
• Voorzie voor vrachtwagens in kwalitatieve en aangename parkings, zodat zij steeds ergens terecht kunnen in een aangename en leefbare omgeving.  
• Vraag 2: bij leveringen in het centrum kunnen een soort kortparkeerzones voor vrachtwagens nuttig zijn 
• vrachtverkeer komt vrij veel in bedrijventerreinen , idealiter zijn er in deze zones parkings mer alle voorzieningen voor chauffeurs (sanitair - drank - en voedselautomaten) 
• Vrachtwagen parkeren is taak van de bedrijven zelf 
• Vrachtwagenparkings met faciliteiten uitbouwen in bedrijventerreinen 
• vrachtwagens horen thuis op de bedrijven.  indien niet mogelijk op randparkings eventueel te betalen 
• Vrachtwagens in woonwijken parkeren milieubelastend en storend 
• vrachtwagens langs gewestwegen en nabij centra zijn levensgevaarlijk mbt visibiliteit en het innemen van de ruimte - vandaar zoveel als mogelijk weg uit de verkeersaders 

en op vlot bereikbare terreinen organiseren  
• Vrachtwagens lossen niet van zelf op, er moeten voldoende alternatieven zijn. Er valt een onderscheid te maken tussen transitverkeer, lokaal verkeer, vrachtwagens van 

bewoners etc.  
• Vrachtwagens moeten wel nog kunnen parkeren. Het zijn voornamelijk de buitenlandse vrachtenwagenbedrijven, die ook in het weekend in onze streek blijven, die een 

probleem vormen. Een oplossing met al dan niet betalende parkeerplaatsen met de nodige infrastructuur (sanitair, keuken, ...) is noodzakelijk. 
• Vrachtwagens parkeren overal in onze gemeente , terwijl dit niet mag. Hier wordt een gedoogbeleid gehanteerd wat ik volledig afkeur. 
• We pleiten dat onze chauffeurs ergens kwalitatief kunnen parkeren, dus investering zal nodig zijn! 
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• Wie heeft zoveel plaats op zijn priveterrein om deze vrachtwagens te plaatsen? 
• wij hebben de vrachtwagens nodig om alles aangeleverd te krijgen deze chauffeurs hebben het niet altijd gemakkelijk en moeten al aan vele regels voldoen .   
• Zeer weinig parkings voor camions voorzien momenteel  
• Zorgen dat de vrachtwagenparkings ook aangenaam zijn voor chauffeurs die er overnachten 

 
 

14.7 Wegencategorisering 
• 4° onderdeel  ????het hangt er van af wat je bedoelt met integreren . Rand of ringwegen rond kernen moeten kunnen, anders is een kern nooit leefbaar. De hierboven 

vermelde tangent staat sinds 1976 in het gewestplan.Elk onderzoek besluit dat die tangent noodzakelijk is....maar zelfs na dodelijke slachtoffers aan de "vierhoek", oeverloze 
tussenkomsten van het stadsbestuur, enz..komt die er niet....onbegrijpelijk 

• actie is hier nodig, overleg is al jaren bezig maar levert niets op! 
• Betreffende ingrepen: neem geen ingrepen zonder dat er voldoende alternatieven zijn. MAW eerst een zuidwestelijke ontsluiting realiseren, dan andere maatregelen nemen. 

Anders verschuift het probleem en ontstaan nieuwe congestieproblematieken. 
• de voorziene maatregelen om het doorgaand verkeer te weren gaan enkel het probleem verleggen maar niet oplossen!! 
• De zuidwestelijke tangent rond Tielt dient zo vlug mogelijk aangelegd te worden om het doorgaand vracht- EN autoverkeer  langs de vele scholen in het centrum van Tielt 

tegen te gaan. 
• Doorgaand verkeer moet absoluut uit Tielt centrum geweerd worden met verbinding van Meulebekesteenweg naar N37 of naar zuidoostelijke ringweg richting 

Marialoopsesteenweg en Wakkensesteenweg. 
• een fietspad is ok  
• Een onderzoek naar de haalbaarheid voor Tieltse tangent lijkt mij eigenlijk tijdverlies. Als industriezone huffesele verder kan uitbreiden, dan moest die ringweg al lang 

aangelegd zijn... 
• er is een vlot verkeer mogelijk ingelmunster -pittem - tielt,    
• Er zijn alternatieven ifv het ontwikkelen tussen Tielt en Roeselare, waarbij het vroegere tracé Tielt-Ingelmunster, en verder via kanaal richting Roeselare een eenvoudiger 

(en aangenamer) tracé is. De fietsnelweg mag eveneens als een aagename 'lokale' verbindingsweg gebouwd worden. 
• Fietsnetwerk: graag ook de Grote Roeselarestraat en verlengde (Meulebeke - Roeselare) en de Vijfstraat (Meulebeke - Pittem) bekijken: dit zijn korte verbindingen, dus 

interessant voor fietsers. Gemotoriseerd verkeer gebruikt die wegen ook, omdat ze nog steeds sneller zijn dan de grotere verbindingswegen die eigenlijk beter geschikt zijn 
voor hen. Vooral aan het kruispunt aan de Rysselende molen is de doorstroming onvoldoende en dus een reden om de binnenwegen te nemen.  

• fietspad langs de N37 voorzien maar daarom moet het geen fietssnelweg zijn 
• Fietssnelweg,of zeker gescheiden van vrachtverkeer fietswegen noodzakelijk voor veilig fietsverkeer 
• fietssnelwegen zijn zeer gewenst, al of niet parallel met bestaande andere verbindingen 
• Geen 
• Gelieve er rekening mee te houden dat wij nog steeds leerlingen met schoolbussen dienen op te halen, ook in centrum Tielt, om naar de scholen in Regio MIDWEST te 

vervoeren. 
• Het weren van doorgaand verkeer mag niet leiden tot onbereikbaarheid van bedrijven of handelszaken.  
• Het zware verkeer weren uit het centrum van Tielt, weren uit de schoolomgevingen, is prioriteit. De doorstroming/vlotheid om van en naar Roeselare te rijden vanuit Tielt 

is problematisch. 
• Hier speelt de GPS een belangrijke rol denk ik 
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• Hier weten we te weinig over om een mening te geven 
• Ik beweeg mij zelden in deze regio en doe er dan liever geen uitspraken over. 
• Ik heb geen zicht op de drukte vanaf de N399 in Tielt, dus 'neutraal' geplaatst.   Voor fietsverkeer lijkt me dit inderdaad nog een blinde vlek. 
• ik ken deze situatie onvoldoende om een oordeel te vormen 
• Ik vond het idee om de Meulebekesteenweg via de Sint-Amandstraat met de Marialoopsteenweg te verbinden nog zo slecht niet, er staat toch al een zonevreemd bedrijf 

langs en de landschappelijke schade is eerder minimaal. Zo zijn alle richtingen ontsloten en wordt het landschap van Pittem Berg ontzien alsook het enig bos in Tielt (dat 
hopelijk ooit gemeenschapsbezit wordt). 

• ik weet niet wat ik mij moet voorstellen bij de tangent ten zuidwesten van Tielt 
• ken de situatie daar onvoldoende maar een centrum auto armer maken is altijd een voordeel voor voetganger, fietser en bewooners 
• Ken die streek onvoldoende 
• moeilijk om een oordeel te vellen over Tielt als ik dit onderzoek aanvul voor stad Torhout 
• Niet vertrouwd met deze wegen. 
• Nihil 
• OK 
• Ook op lokaal vlak moeten de gemeenten nog een eigen categorisering maken en de wegen aan de hand daarvan inrichten. 
• op de N37  naast fietssnelweg ook geluidsschermen waar woningen (hele wijken) binnen Tielt-centrum staan 
• Op deze vraag wens ik niet te antwoorden, daar ik de situatie daar niet voldoende ken. 
• Opgelet dat bij het weren van zwaar verkeer uit het centrum de Holdestraat nog niet meer belast wordt. Er is nu al regelmatig opstopping ter hoogte van het kruispunt 

met de Papenholwegel. 
• Snelwegen voor fietsen terwijl in de kernen auto.s geweerd worden ? Dan maar de fietsen langs de kernen en landelijke wegen houden. 
• specifiek probleem waarover vanuit Torhout geen al te zinnig woord kan zeggen, behalve dat ik laatst zelf door Tielt ben gereden, en eens op die weg niet kon begrijpen 

waarom dat kon als 'hoofdweg'/optie, terwijl ook alternatief was via ringweg 
• Speedeleks bemoeilijken het normaal fietsverkeer door hun snelheid, zoals wegpiraten een bestendig gevaar vormen voor het autoverkeer. 
• Veiligheid primeerdt 
• Verkeer en zwaar verkeer uit centra bannen is altijd een goed initiatief, maar dan moet er ook een afdoende alternatief zijn. En wat zie je vaak: eerst al allerhande maatregelen 

zonder alternatief wegens geen budget. 
• Vooral het kruispunt Ryselende betere afstemming van verkeerslichten 
• Waarom niet de N399 verbinden met de bestaande zuidelijke ring langs het bedrijf latexco ? 
• Zolang de tangent er niet is het centrum ontzien ok maar de eigen bewoners geen lokale omwegen laten maken omdat dit het verkeer eerder opnieuw zou doen toenemen 

op bepaalde plaatsen. De zuidwestelijke tangent moet een prioriteit zijn en blijven en vergt een snelle realisatie. 
• Zolang de tangent er niet is het centrum van Tielt vooral ontzien voor vrachtverkeer, minder voor doorgaand autoverkeer en dan denk ik vooral aan het vrachtverkeer in 

de Conventieweg en de Felix D'Hoopstraat. 
 

14.8 Logistiek 
 

• Alle schepen worden overgeladen naar vrachtwagens , al deze vrachtwagens maken onze wegen onveilig en overvol.  De rivierterminal in Wielsbeke zorgt voor onvoorziene 
drukte op ons al veel te klein wegennet. 
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• Alvorens maatregelen te nemen is uitvoerig onderzoek nodig. De terminals benutten is allemaal goed en wel maar dit brengt extra vrachtverkeer met zich... Terwijl de wegen 
nu al dichtslibben... 

• Bepaalde goederen kunnen niet via transport over het water, zouden te lang onder weg zijn. Men moet hierbij ook rekening houden met bedrijven die transport nodig 
hebben om hun zaak draaiende te houden. Bevraag de bedrijven aub 

• De laatste km's zullen steeds nog per vrachtwagen moeten. 
• de verborgen kosten van vrachtvervoer zijn al meermaals door diverse instanties in kaart gebracht. Er moet meer rekening gehouden met de lastmile leveringen die 

onvermijdelijk door wegvervoer moet gebeuren. Dit zal naar de toekomst nog toenemen, ook in de stadscentra     
• De waterweg, veelal de vergeten weg omdat hij trager is, moet op alle mogelijke manieren gepromoot worden! 
• de wegen ontlasten van vrachtverkeer waar mogelijk.  (dit realiseren is specialistenwerk) 
• Er is nog veel werk bij het duidelijk uittekenen en kenbaar maken van routes voor vrachtverkeer om dorpskernen zoveel mogelijk te vermijden. Vooral ook bij chauffeus 

die uit het buitenland komen. Vooral in Wielsbeke valt het op dat vrachtverkeer constant door het dorpscentrum rijdt terwijl er een perfecte en daartoe voorziene 
alternatieve route bestaat. Deze is evenwel iets langer maar veel veiliger naar andere weggebruikers toe. Dit probleem werd al meermaals aangekaart zonder concrete 
gevolgen helaas. Meer controles, onmiddelijke inning van boetes voor overtredingen, duidelijke signalisatie, heldere communicatie naar bedrijven aan de rand van Wielsbeke 
en vrachtwagenbestuurders zouden dit probleem kunnen verhelpen. Helaas blijft het vaak bij enquêtes, brainstormen en dergelijke en blijven conrete stappen uit. Hier werk 
van maken zou de veiligheid, leefbaarheid en overbelasting van de dorpskernen alleen maar ten goede komen. 

• geen 
• Geen 
• Graag ook de bestelwagens hierin meenemen. Leveringen in ophaalpunten stimuleren ipv altijd thuisleveringen. 
• Grote terminals en kleiner dispatshing vervoer oké. Maar spoorinfrastructuur is toch stelselmatig afgebouwd geweest! 
• Het drukke vrachtverkeer schrikt veel onervaren en oudere bestuurders af. 
• Het vrachtverkeer neemt alsmaar toe, dat moet dringend herbekeken worden om zoveel mogelijk de alternatieven te gebruiken. Bedrijven moeten beter geïnformeerd 

worden omtrent de mogelijkheden van goederenvervoer. 
• Hier geen bedenkingen, zeker uitvoeren! 
• hier opnieuw ecologische argumenten 
• Ik sta open voor de shift van vervoer op de weg naar vervoer per spoor en op het water. Ik heb geen goed zicht op wat hieromtrent de knelpunten en mogelijkheden zijn 

en geef hieromtrent liever geen antwoorden. 
• infrastructuur gaat langer me dan industrie en is minder soepel te wijzigen (robuust). Meer inzetten op goede locaties voor nieuwe industrie 
• Is niet ons domein van expertise, vandaar moeilijk te beantwoorden door onze adviesgroep. 
• Leefbaarheid van onze steden heeft te maken met de "last mile". Dit zal vrachtwagen en camionetten verkeer blijven. 
• Niet echt iets mee te maken 
• Nihil 
• Nog beter is de verborgen vervoerskosten van vrachtvervoer aanrekenen, zo zullen ze rapper geneigd zijn te switchen 
• OK 
• om de nmbs beter te betrekken zullen we eerst de starre en gesyndicaliseerde  houding van dit bedrijf moeten doorbreken.  zijn er reeds stations met laad en loskaaien 

voor goederen in onze omgeving  ? ooit al van autotreinen gehoord ? deze zouden nochtans nuttigkunnen zijn in combinatie met de eletrische wagens voor grotere 
verplaatsingen  

• onbemande kleinere vaartuigen? Werken naar mijn mening met AI een energievreter. 
• Rivierterminal in Wielsbeke betekent nog meer vrachtverkeer op de toegangswegen rond Wielsbeke die momenteel al meer dan verzadigd zijn. 
• Te weinig kennis over deze sector 
• tgv privatisering van het openbaar vervoer werden alle zijsporen en laadperrons destijds afgebouwd!!! 
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• Twijfel over het vervoer over water in Roeselare wel rendabel is, we hebben nog altijd die vrachtwagen nodig. Misschien wel een groenere wagen inzetten op de kortere 
trajecten. Die boten vervuilen ook en toch heb je nog altijd een vrachtwagen nodig om alles tot bij de klant te brengen. Laden en lossen kost ook veel tijd. 

• Vanuit die terminals moeten de lokale bedrijven bevoorraad worden. Die overslag moet ook ecologischer, duidelijkere niveau's: grote afstand/volumes = water, trein // 
verdelen = vrachtwagen // lokaal = ecologischere koerierdiensten (fietskoeriers)  Meer volume creeren voor transport over water kan enkel als transport over de weg 
verminderd wordt. Verleden toont aan dat extra volume creeren zorgt voor extra aanbod (na een tijd terug verzadigd) 

• verborgen kosten in beeld brengen om die dan ook te kunnen doorrekenen, anders geen effect 
• Vervoer via spoor en water zijn vroeger afgebouwd en deze nu weer opwaarderen zal veel geld en tijd kosten zonder zeker te zijn van de rendabiliteit. Het vrachtverkeer 

veiliger en milieuvriendelijker maken lijkt mij beter. 
• Voorlopig geen uitbater rivierterminal... Goederen over spoor wordt eerder afgebouwd... Het had gekund in izegem ...kanaal& spoor 
• vrachtwagens mee laten betalen om de verborgen kosten mee te laten betalen bvb vrachtwagens die shortcut nemen Ardooie  - Aalter, vrij hoog zetten om te ontmoedigen 
• Water-en spoortransport worden 'superieur' voorgesteld tegenover wegtransport. Dit vergt niet alleen een herzien van transportmodus, maar eveneens het ruimtelijk 

herzien van bedrijvenconcentraties, laad-en losfaciliteiten, weginfrastructuur. 
• Welke incentives kan je de klassieke wegtransporteurs aanbieden om zich meer te richten op het spoor-en watertransport, hoe de verschillende economische actoren laten 

samenwerken zodat het een win-win economische voor alle actoren wordt; dat mis ik in de oplijsting. Hoe ga je aan de slag met de klassieke actoren en wat is mogelijk 
voor hen, op welke termijn kunnen zij (gedeeltelijk) van koers veranderen? business model? 
 

 

14.9 Toegankelijkheid 
• Belangrijk voor onze ouderen 
• de  prijs en vooral de frequentie van beschikbaarheid van het openbaar vervoer zijn belangrijk  
• De kostprijs is voor mij, als mama met 3 kinderen vaak wel een rem om het openbaar vervoer te nemen, in plaats van de auto. 
• de kostprijs voor openbaar vervoer drastisch verlagen voor iedereen (ook de meer begoede burger uit de auto halen om zo het aanbod voor iedereen te verhogen). Een 

derdebetalerssysteem hoeft in dat geval alleen nog voor een veel beperkter doelgroep. 
• De meeste stations zijn al onbemand, wie niet digitaal onderlegd is, moet nu meestal een beroep doen op familieleden die het wel zijn.  
• De signalisatie moet overzichtelijk blijven. 
• Denk ook eens aan de oudere  
• Desnoods met algemene belastingverhoging om het openbaar vervoer 24u op 24 en 7 dagen op  7 te kunnen gebruiken !! 
• Er voor zorgen dat iedereen een voldoende inkomen heeft zodat betalen vooropenbaar vervoer geen problem vormt. 
• flexibel openbaar verkeer kan meer volk aantrekken en bijgevolg rendabelere maken. openbaar verkeer met een motorische beperking is in belgie onmogelijk zonder 

reservatie dagen vooraf; dus onbruikbaar 
• geen 
• Geen 
• gratis : is een slecht idee voor vervoer. Als er geen betaling is, is er ook geen respect voor de aangeboden dienst.  alles is dan maar normaal. Je kunt ook moeilijk terug naar 

een betalend systeem nadien. 
• Het openbaar vervoer is niet goedkoop en ik geloof dat dat er eerder een prijsdaling moet komen en minder een prijsstijging.  Wel moet de pakkans voor zwartrijders stekr 

uitgebreid worden 
• Het openbaar vervoer is op heden te duur om een grote doelgroep te bereiken. 
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• Het wordt nu stilletjes aan tijd dat het openbaar vervoer voor iedereen toegankelijk is. Zet die minister van mobiliteit twee maanden in een rolstoel en maak alle 
verplaatsingen  met het openbaar vervoer. Hier spreekt men al 60 jaar over maar er wordt niets gerealiseerd, een echte schande! 

• Hier is informatie wat mogelijk is, zeker voor een ouder publiek 
• Hoogte van trappen in de trein en perrons op elkaar afstemmen. Bij treinstoringen mogelijkheid om kosteloos van het aanbod van de Lijn te gebruiken en niet hoeven te 

wachten op vervangbussen van de NMBS want het is onduidelijk wanneer je dan op je bestemming kan zijn.  
• Ik wou onlangs een busreis plannen. De website en de app van De Lijn zijn een complete ramp. De zoekfunctie trekt op niets, het is alsof het systeem er van uitgaat dat je 

alle Haltes bij naam juist kent. Het trekt echt op niets.  
• kostprijs goedkoper maken door efficientie zou al een hele verbetering wezen 
• mensen die niet over een bankkaart beschikken hebben juist minder toegang tot het openbaar vervoer 
• mobiliteit, bussen, trein en tram is al goed betaalbaar.   
• Nihil 
• OK 
• Op de eerste plaats moet er gezorgd worden voor voldoende openbaar vervoer. Het heeft niet veel zin om te spreken over toegankelijkheid van het openbaar vervoer als 

je eerst een kilometer of meer moet stappen vooraleer je een halte hebt. Voor oudere mensen moeten de belbussen zeker behouden blijven en zelfs uitgebreid worden. 
• Openbaar vervoer blijft betaalbaar zolang je alleen reist, met een gezin het openbaar vervoer gebruiken is te duur. 
• Openbaar vervoer is te duur ! 
• Openbaar vervoer zou voor de werknemer gratis. Niet dat de werknemer eest betaald en achteraf terug kan krijgen via werk en belasting. 
• Oudere mensen die niet vertrouwd zijn met computer en digitaal werken tellen nu niet meer mee in onze maatschappij. Daar moet zeker iets aan gedaan worden ... 
• Prijzen openbaar vervoer fors doen dalen...Mensen zijn ontmoedigd door de hoge prijzen cfr treintickets...En dit inderdaad voor ALLE mensen. Studenten gratis gebruik laten 

maken van openbaar vervoer. 
• toegankelijkheid gaat over meer dan dat. Het gaat hier vooral over bvb voetpaden, drempels en zo wegwerken. Het is in veel gemeenten een quasi onmogelijke opdracht 

om met een buggy, rolstoel, rollator op een veilige manier te voet ergens te geraken. 
• Trein en busmaatschappijen moeten hun bedrijf goed managen. Goede overzichtelijke signalisatie en inrichting is geen politieke beslissing. 
• Treinritten voor sommige heel duur, voor andere spotgoedkoop. Trein nemen komt soms duurder uit dan met de auto vooral Parkeren duur, trein duur  
• Vergeet ook 'the first mile' niet: hoe geraken mensen tot aan de dichtste bushalte? Hoe ver moet je wandelen? Hoe lang moet je wachten? Vergelijk die tijd en die afstand 

met de normen die je gebruikt voor parkeren...  
• voor wie de kost van toegang openbaar vervoer belangrijke rem is, is de rem op toegang privaat vervoer nog groter... 
• Vraag 4: wie is de derde betaler? Niet iedereen hoeft extra ondersteuning te krijgen. 
• waar blijft het dagtiket voor het openbaar vervoer in Vlaanderen?? 
• Werd eerder al benoemd door onze adviesgroep: Openbaar vervoer moet toegankelijker en betaalbaarder worden voor iedereen, zeker voor leerlingen met een handicap! 
• Zeker denken aan minder mobiele en oudere mensen 
• Zeker voor de veiligheid en meer gebruik van openbaar vervoer 
• Zoals geen parkeerkosten (met vervoersticket) 
• Zorg minstens voor een bus of tramhalte aan elke (middel)grote school en elk bedrijventerrein. Zo wordt het OV letterlijk toegankelijker. 
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14.10 Algemene opmerkingen 
• - fietsparkeren  - fietsvademecum toepassen bij herinrichting  - planning, netwerkkaart,... dat zal er wel al zijn, maar nu geen zicht op  - in hoeverre worden burgers betrokken 

bij het uittekenen van nieuwe bovenlokale fietsroutes of fietssnelwegen?  - toekomst proof (lukt natuurlijk niet 100%, want technologie gaat sneller dan wegen inrichting). 
Maar da's dus eigenlijk ook het huidig fietsvademecum volgen... 

• 1) De regionale/lokale ambities zijn vaak afhankelijk van de federale en Vlaamse overheid (fiscale stimuli of ontmoedigen, budgetten, handhaving, ...). Veel van de ambities 
zijn hiervan afhankelijk [en kunnen daarom 'on hold' worden gezet]. Niettemin hebben gemeentelijke overheden [& politiezones] vandaag wel eigen instrumenten om te 
handelen (bijv. decreet Gemeentewegen). In de actieplannen dient dit 'laaghangend' fruit bij voorrang het eerste geplukt, zonder hiermee de focus op lange of middellange 
termijn te verliezen.  2) vervoer, situeert zich overduidelijk in de 'harde' 'economische' sfeer; zich verplaatsen is breder, waarover weinig of geen visie ontwikkeld wordt 
(voet-, wandel-en fietspaden, (verkeers)veiligheid, 'aangename' bereikbaarheid, recreatie [fiets-en wandelnetwerken]...). Er wordt rond deze dimensie van 'vervoer' nauwelijks  
voorstellen gedaan tot actie. Dit is eigenaardig [en een gemiste kans], precies omdat deze dimensie zeer dicht aansluit bij een aantal strategische doelstellingen die men 
betracht ... 

• Aandacht voor ringlanen rond de dorpen, zodat het doorgaand verkeer niet door het dorp moet. 
• Aandacht voor toegankelijke voetpaden ook voor minder mobiele personen, rollator- en rolstoelgebruikers. Voetpaden: de ontoereikende breedte en te grote hellingsgraden 

evenals de onoordeelkundige plaatsing van verkeerssignalisatie en straatmeubilair maken van voetpaden heel vaak onveilige hindernissenpistes voor minder mobiele 
voetgangers en voetgangers in het algemeen. Hier zou meer aandacht kunnen worden aan besteed. 

• actie ondernemen door de verantwoordelijken rond mobiliteit ter plaatse de zaken te bekijken in overleg met de adviesraden ipv via computer te overleggen 
• actieplan voor elektrische laadpalen binnen het centrum van de gemeente.     
• acties ikv mindshift burgers, acties ikv gedragswijziging, werken aan een lessenpakket duurzaam verkeer op alle leeftijden (samenwerking met scholen), vooral inzetten op 

belonen van duurzaam verkeer, minder op bestraffen van niet-duurzaam verkeer 
• Als dit allen kan bekeken worden EN hier wordt aan gewerkt de komende jaren zal Midwest er beter uitkomen dan andere dorpen, gemeenten, steden. 
• Als er geld voorzien is al die werken uitvoeren .  Gr  
• Als je het openbaar vervoer in onze gemeente wil promoten, zal het netwerk toch wel uitgebreid moeten worden! 
• Als we minder auto's op de weg willen dan moeten we denk ik verder thuiswerk stimuleren, fietslease verder promoten, dichter verstedelijken om het openbaar vervoer 

efficiënter ter maken. 
• auto'w wegwerken 
• Betere opvolging van de huidig ingevoerde maatregelen, zoals fietsstraten en zone 30. Momenteel worden deze door het overgrote deel van de bestuurders niet gerespecteerd.  

Voldoende brede fietsstroken of van de wegen afgescheiden fietspaden zijn van groot belang om meer personen (o.a. ouders met kinderen) te overtuigen om de fiets te 
nemen. 

• bij aanleg of verandering van parkings deze breder maken om het in en uitstappen te vergemakkelijken.  De auto's zijn ook veel groter dan vroeger 
• centrum bereikbaar voor iedereen, rekening houden met minder mobiele mensen. Kortparkeren gratis. Snelheidsbeperkingen in straten door wegversmallingen.    
• Dat er een afstemming moet zijn met de andere vervoerregio's. Je kunt hier kijken om vrachtwagens via bepaalde wegen door de regio te sturen maar als de regio verlaten 

wordt, moet er daar een vervolg zijn. 
• dat je de fiets helemaal op de eerste plaats wenst en voor mij hoeft dat niet : wij moeten ook rekening houden met het ander verkeer  
• dat sommige doelen niet realistisch zijn 
• De aanpak rond verantwoordelijkheid vragen van iedereen in respect en net houden van voorziene infrastructuur.     
• De beschikbaarheid op min of meer regelmatige tijdstippen 
• De bevraging is zodanig algemeen zodat iedereen er zich wellicht kan in vinden en ik me afvraag of dit wel een basis kan zijn voor een concreet actieplan.   De 

goederenstromen moeten ook in kaart gebracht worden om de juiste maatregelen te kunnen nemen voor het vrachtverkeer zowel op de weg, water en spoor.  Nu worden 
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soms maatregelen genomen zonder "het veld "te kennen. De 3m hoogte regel bvb. Een bestelwagen van 3,1 m hoogte mag er niet rijden maar een 30-tonner open vrachtwagen 
mag bvb op de markt van Tielt rijden, ondoordachte maatregel volgens mij. 

• De Fietsstraten blijven voor problemen zorgen. 
• De plannen zijn prima. Ik zou zoveel mogelijk kiezen voor eenrichtingsverkeer en waar het enigszins kan de zwakke weggebruiker in tegengestelde richting brengen om de 

veiligheid te vergroten. Je kan zo de volle breedte van de straten benutten en waar de straten toch ruim genoeg zijn, kan er dan eventueel kans zijn tot parkeren. Alvast 
een dikke proficiat en veel succes!!!!! 

• De prijs van het openbaar vervoer. De aansluiting van trein en bus. Bij vrachtverkeer vervuiling rechtstreeks aanpakken op de vrachtwegen en niet via een nieuw of oud 
netwerk uit te bouwen. De personenvervoer moet meer naar de fiets of openbaar vervoer. 

• De veiligheid van de ( zwakke) weggebruiker is een prioriteit die ik enkel kan toejuichen. Dit gaat echter (te)vaak ten koste van de mobiliteit van voertuigen waardoor we 
overal de wegen zien dichtslibben wat een zeer zware impact heeft op de economie. We mogen niet uit het oog verliezen dat een degelijke mobiliteit noodzakelijk is voor 
onze economie en dat de economie ons de mogelijkheid geeft tot groei ( en aangename leefomstandigheden). We kunnen dus best zoveel mogelijk inzetten om veiligheid en 
vlotte mobiliteit in  evenwicht te brengen. Daarvoor moeten we durven investeren in splitsing van fiets en voetpaden van de weg ( met fietsbruggen over drukken 
kruispunten). Dit vergt uiteraard een lange termijn visie. Nu durven investeren om later de vruchten te plukken.  

• De vele kapotte fietsbanen met putten, uitsteksels en ook slecht liggende trottoirs en soms niet genoeg aangepast voor de wandelaar .... en nu vooral doordat de verlichting 
uit is na 11u is dit heel gevaarlijk voor de fietsers en wandelaars om dan nog op de weg te zijn  . Ik vind dit toch niet verantwoord naar veiligheid toe   

• De verkeersleefbaarheid en verdere ontwikkeling van Tielt valt en staat sowieso met de aanleg van minstens één van de twee ontbrekende tangenten van de ringweg. 
• De vragen zijn voor interpretatie vatbaar en eerder suggestief.  Nadenken of er een ringweg kan worden gelegd rond bepaalde gebieden (relevant in de regio, maar niet 

voor onze gemeente). 
• Denk dat hier de GPS een belangrijke rol kan spelen om stads en gemeente kernen te weren!  School en omgeving moet zoveel mogelijk verkeersvrij, uurrooster inschakelen!  

Door opmars vlugge fietsen, dringend aanpassingen op paden! 
• Durf wat meer op lange termijn te denken. Een van de belangrijkste onderwerpen die rechtstreeks impact heeft op vervoer, is de ruimtelijke ordening. Die zorgt voor heel 

wat complexiteit. Dit kan niet op korte termijn opgelost worden, maar er kan wel via de ruimtelijke ordening gestuurd worden om de lintbebouwing bvb. binnen 100jaar 
sterk te verminderen, en meer richting Nederlands model te gaan. Dat zaadje moet nu geplant worden om onze toekomstige generaties te ontzorgen. 

• een duidelijke visie 
• Een duidelijke visie voor de ganse regio, gestaafd aan de hand van onderzoek en cijfers. Nu wordt vaak fragmentarisch tewerk gegaan terwijl dergelijke aanpak één probleem 

kan aanpakken en tegelijk andere kan creëren in andere gemeentes. 
• Een goede kosten analyse van hoeveel de andere dingen kosten, zoals bijvoorbeeld files en tijdsverlies en geldverlies door dagelijkse ongevallen en ook ziektekosten door 

vervuiling door wagens en files en geluidsoverlast van vrachtwagens. 
• een vervoershema met alle aanknoopunten , overstappunten en een vast uurrooster  
• Een zeer moeilijke oefening die bij overkoepelende algemene besluitvorming in conflict kan komen met plaatselijke voorkeuren en veiligheid.  
• Er is nog veel werk bij het duidelijk uittekenen en kenbaar maken van routes voor vrachtverkeer om dorpskernen zoveel mogelijk te vermijden. Vooral ook bij chauffeus 

die uit het buitenland komen. Vooral in Wielsbeke valt het op dat vrachtverkeer constant door het dorpscentrum (rijksweg) rijdt terwijl er een perfecte, en daartoe voorziene, 
alternatieve route (expressweg) bestaat. Deze is evenwel iets langer maar veel veiliger naar andere weggebruikers toe. Dit probleem werd al meermaals aangekaart, zonder 
concrete gevolgen helaas. Meer controles, onmiddelijke inning van boetes voor overtredingen, duidelijke signalisatie, heldere communicatie naar bedrijven aan de rand van 
Wielsbeke en vrachtwagenbestuurders zouden dit probleem kunnen verhelpen. Helaas blijft het vaak bij enquêtes, brainstormen en dergelijke en blijven concrete stappen 
uit. Hier werk van maken zou de veiligheid, leefbaarheid en overbelasting van de dorpskernen alleen maar ten goede komen. Heel vaak valt het op dat beleidsmakers hun 
paraplu opentrekken en de verantwoordelijkheid afschuiven naar hogere overheden, bedrijfsleiders, politie etc. 

• Er is teveel aandacht om de vrachtwagen overal te weren in plaats van vrachtwagens ook de nodige voorzieningen te geven. Niet alles kan geleverd worden met een 
bestelwagen of een boot. Vooral ook denken aan de winkels die moeten geleverd worden met vrachtwagens die in stadscentra zitten.  Niet alles ligt in een bedrijventerrein. 
Ik heb het dan specifiek op beenhouwers, bakkers, traiteurs e.d. 

• Er moet rapper en beter uitgevoerd worden.Geen theorie alleen ! 
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• Er moeten veel meer vlot toegankelijke autoparkings binnen in de stadscentra aangelegd worden.   
• Er wordt weinig over voetgangers gesproken. Er moest specifieker per zone (centrum, niet-centrum) bevraagd worden. 
• Er zijn teveel overlegplatformen, en te weinig beslissingen.  Als er onenigheid is zou er een arbitrageraad moeten kunnen beslissen 
• Er zijn veel vragen waarvan ik dacht dat dit al lang onderzocht en in kaart gebracht was.   Er is veel sluipverkeer van vrachtwagens. Dit is enkel tegen te gaan door meer 

handhaving. 
• fietspaden aanpassen in functie van hogere snelheden dan vroeger (e-bikes, speedpedelecs) 
• Fietspaden veiliger afscheiden van autoweg  Fietsstraten in stadskern doorvoeren 
• Fietsveiligheid van deelgemeenten naar Stad, bijv schoolgaande jeugd : verplichten fluohesjes, fietshelm, meer controle op fietsverlichting want nog teveel fietsers zijn niet 

of onvoldoende zichtbaar!!!! 
• Gebrek aan snelheid van beslissingen zorgen voor een te lange termijn-aanpak. Sneller anticiperen op concrete noden door desnoods tijdelijke veiligheidssituaties op te 

bouwen kan de veiligheid op korte termijn snel verhogen. 
• Geen verdere vragen. 
• Gevaarlijke kruispunten aanpakken dus alle zwarte punten 
• goed zicht op oversteekplaatsen 
• gratis parkeren voor de inwoners van Tielt in Tielt zelfs,  boetes voor auto's die zebra's niet respecteren   fietswegen tussen gemeenten uitbouwen  
• Het fietsen in stadscentrums. Meer fietsstraten. Betere fiets infrastructuur op de provinciale wegen.  
• het gevoerde beleid de laatste jaren laat te wensen over, er werd geenszins toekomstgericht gedacht, op geen enkel vervoerssysteem, alle geld ging naar tgv, zaventem of 

liege guillemins, zonder zich af te vragen wat er op het terrein nodig is   
• Het openbaar vervoer zou er moeten op vooruit gaan.  Maar zolang het verkeer niet uit de dorpskernen geweerd wordt zal de verkeersdrukte enkel maar toenemen. 

Industrie buiten de gemeenten neerpoten , ringwegen rond de dorpskernen , alle nieuwe aanvragen van bijkomende industrie in onze gemeente moet geweerd worden. Wij 
zitten vol , zowel met fabrieken en woningen , ons wegennet kan die verkeersstroom niet meer aan. 

• Het tekort aan controle en bestraffing van de zogezegd kwetsbare weggebruiker.  Alle controle en bestraffing geldt voor d auto.  Maar voetgangers die een rood licht negeren 
blijven, naar mijn mening buiten schot en zo zij er nog een aantal andere  

• Het thema vrachtverkeer komt niet aan bod in deze enquete. De geplande knippen op lange termijn van Staden, Poelkapelle, Zonnebeke, Beselare, etc zijn niet aangehaald. 
Deze beslissingen zijn onrealistisch en de impact ervan is volgens mij onvoldoende onderzocht. Iedere bedrijf, KMO, landbouwbedrijf heeft distributie, aanlevering per 
vrachtwagen nodig.  

• Het valt op dat de actiepunten precies al vastliggen. Doen, zou ik zeggen, mits de opmerkingen die ik gaf. Ik wil nog eens extra hameren op het belang van communicatie en 
participatie, ook over meer specifieke verkeerssituaties en O.V.-verbindingen.  

• Het vrachtverkeer zoveel mogelijk uit de dorpskernen houden. 
• Het zijn themas die allemaal waar je allemaal wel vrij goed mee akkoord kan gaan  
• Het zijn zeer algemene vragen waarmee veel mensen akkoord zullen kunnen gaan. In de praktijk gaan al die thema's samen, waardoor er een afweging dient te gebeuren. 

Op dat moment zien we dat de wagen nog zeer veel prioriteit krijgt en het STOP-principe vaak niet consequent wordt doorgetrokken.  Ook op vlak van mentaliteit dient er 
gewerkt te worden. Veel mensen zitten nog steeds in een autogericht denken.   Iemand die landelijk woont, maar de juiste mentaliteit heeft, zal misschien vaker de fiets 
nemen dan iemand die centraler woont, maar een automentaliteit heeft.   

• Ik vind de vragen nogal evident opgesteld. Alle oplossingen staan erin, waarom moet er dan nog bevraagd worden? Om de voor- of tegenstanders te kennen? Tielt loopt al 
jaren achter wat fietsbeleid en verkeersveiligheid betreft. En de toekomst oogt niet erg rooskleurig als je de actualiteit volgt. Verder ontbreekt in de bevraging de simpele 
vraag waarom het niet mogelijk is, aangezien Tielt zo goed met de trein is verbonden met Gent, om een avondje uit te beleven op een weekendavond in Gent. Een film, een 
concert, theater of opera. Met de trein geraak je niet meer thuis, zo blijf je de mensen in hun auto duwen. 

• Ik vind niets terug over het onderhoud van de wegen. Er zijn nochtans heel wat wegen in een erbarmelijke toestand waar al veel jaren te weinig aan gedaan wordt. Eén 
vb Lichtervelde -Torhout vooral laatste stuk! 
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• Ik vraag me vooral af hoeveel die studies die er tot nu toe gebeurd zijn (ook in Tielt) aan de belastingbetaler allemaal kosten. Eerlijk gezegd vind ik die bevragingen aan het 
grote publiek zinloos.  Zijn er dan geen verstandige politici of interne studiediensten meer die zelf een idee kunnen lanceren ipv zich altijd achter duur betaalde advies- en 
studiebureau's te verstoppen om iets gerealiseerd te krijgen of om helemaal niets gerealiseerd te krijgen als het gemiddeld resultaat van Jan publiek in het vooruitzicht van 
de verkiezingen een negatief advies geeft?? Men kan maar beter naar de verkeersdeskundigen luisteren met een 'helikopterzicht' die onze Vlaamse universiteiten en 
hogescholen rijk zijn om een conclusie te trekken ipv naar kortzichtige individuele opinies. Besluit: deze bevraging is alleen nuttig om in de archieven van de statistieken te 
bewaren, niet om een deugdelijk beleid te voeren. 

• Ik zag weinig vragen over de mogelijke herinrichting van de circulatie op het niveau van steden en gemeenten. 
• Ik zou als mindermobiele weggebruiker willen vragen om alle voetpaden in de ganse regio op gelijke hoogte te brengen met de straat of ten minste deftige afrijplaatsen te 

voorzien die niet gehinderd worden door verlichtingspalen en/of verkeersbroden zodat hun gebruik met een rolstoel onmogelijk wordt !! We kunnen hiervoor een voorbeeld 
nemen aan veel Nederlandse gemeenten en steden .  In Vlaanderen is hiervoor nog hééééééééééééél veel werk aan de winkel !! 

• Jammer dat die bevraging niet voor je eigen gemeente gaat want Meulebeke heeft geen station en geen waterwegen. Dus daar kan ik niet over oordelen. 
• Kom dan eindelijk eens in actie in plaats van er over te babbelen of de zoveelste enquete te doen.  Verkeer is toch al lang bestudeerd, het is een wetenschappelijk gegeven. 

Verplicht de gemeenten om zich te laten adviseren op basis van al die gegevens en laat dit niet over aan de politiek, die om de 6 jaar verandert! 
• Meer carpoolparkings op knooppuntlocaties, beter afstemmen van verschillende vervoermodi op knooppuntlocatie met de nodige voorzieningen qua overdekte 

fietsenstallingen, overdekte bushaltes, voldoende parkeerplaatsen etc 
• meer controle op niet verlichte fietsen en steps doen, zijn een gevaar op de weg, zowel voor zichzelf als voor ons, ook nachtelijke controles doen op drugbeleid, zie dat hier 

dikwijls gebeuren op het plein voor OC Mandelroos in Oostrozebeke de vragen deden anders aan alle vereisten grtjes  
• Meer focus op maximale bereikbaarheid van woning, bedrijf, handelszaak, openbaar domein, ...   Dit met verschillende vervoermodi op een veilige, milieuvriendelijke en tegen 

een voor de gebruiker en maatschappij minimale kost.  De fiets, auto of vrachtwagen is niet de doelstelling, maar de bereikbaarheid via een van deze middelen. 
• Meer plaatsen of zithoeken waar mensen elkaar zomaar kunnen ontmoeten en een "babbeltje" slaan! 
• Meer rustbanken plaatsen om het voetgangersverkeer te stimuleren. Ondergrondse parkings in het centrum niet toegankelijk voor niet bewoners van de stad. 
• Meer verbaliseren bij overtredingen. Iedereen doet maar zijn zijn lijkt het me heden ten dage... 
• meer voetpaden, betere en bredere voetpaden. Nu veel wegen in centrum Meulebeke met fietspaden maar zonder voetpaden.  
• meer zone 30 in dorpen  
• Mijn persoonlijke mening is dat er een verhoogde aandacht moet komen voor de zwakke gebruiker en diens toegankelijkheid en veiligheid in centra. Auto's moeten maximaal 

buiten stads- en dorpskernen worden geweerd, zeker wanneer het gaat om doorgaand verkeer. 
• mobiliteits shift naar fiets wordt te weinig aangemoedigd ,en  geeft op lange termijn aanleiding tot verborgen kosten naar milieu en gezondheid.Wat kies je voldoende 

brandstof accijnsen of besparingen van ziekte kosten op lange termijn door ons gedrag te beinvloeden 
• Mocht alles die hier opgesomd werd, doorgevoerd worden zou het al heel mooi zijn. 
• Nachttreinen ontbreken volgens mij?  
• nog meer veiligheid , voor de zwakke weggebruiker,   nog meer werk maken van veilige fietspaden, maar maar dan         dat ze onderhouden worden, en kerkwegels  

berijdbaar maken ,  dan kunnen we fietsen in de volle natuur  ver van de gevaarlijke banen  en oversteek plaatsen  
• Ontbreekt: nmbs plant de afschaffing van overwegen. Wordt het effect op het lokaal verkeer vb. Landbouwverkeer voldoende in kaart gebracht? 
• oog voor voetgangers, duidelijk zichtbare en verlichte zebrapaden, voetpaden optimaal toegankelijk voor rolstoelgebruikers, kwaliteit van voetpaden bewaken,... 
• Op sommige plaatsen is het levensgevaarlijk om te fietsen, terwijl steeds meer mensen fietsen. De veiligheid van de fietser moet zeker aangepakt worden, dan zullen er 

misschien nog meer mensen de fiets ipv de auto nemen. 
• openbaar vervoer (aansluitingen etc...) beter organiseren  IK spreek uit ervaring;, ik ben al 25 j pendelaar. 
• Openbaar vervoer naar de ziekenhuizen vanuit de kern van de gemeenten en deelgemeenten.  Openbaar vervoer van en naar de rusthuizen vanuit deelgemeenten.  

Bereikbaarheid van banken en cashpunten.  Sluipverkeer van zogezegd landbouwverkeer (tractoren die vervoer doen) in kaart brengen , controleren en beperken.  
• Openbare werken vlotter laten verlopen. Opengebroken voetpaden of fietspaden geen dagen open laten liggen dan nodig. 
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• Overdreven snelheid moet dringend aangepakt worden .  Zeker in de bebouwde zones blijft dat een groot probleem . 
• Rekening houden met de doelgroep leerlingen uit het buitengewoon onderwijs, die vaak een beperking hebben, maar toch voldoende zelfredzaam en mobiel kunnen zijn 

om zich met het openbaar vervoer of met de fiets naar school kunnen verplaatsen! 
• Rekening houden met iedereen, er gaat teveel aandacht naar fietsers. Er zijn veel transportmiddelen leg de verantwoordelijkheid niet bij 1 sector. Denk ook aan mensen die 

landelijk wonen, naar hun werk moeten kunnen, bedrijven die moeten voortbestaan. 
• Ruimtelijke ordening, een betere mobiliteit begint met verdichting 
• School vervoer met bussen beter coördineren. Ook de weg die afgelegd wordt niet laten gebeuren door wijken waar veel gefietst wordt. Ook bussen met één kind niet met 

bussen vervoeren.  
• Snelheid in de bebouwde kom beperken. De uitdeining van woonzones doet soms vergeten dat de woonstraten in de bebouwde kom liggen en geen verbindingswegen zijn 

waar hogere snelheden toegelaten zijn. 
• Snelheid van 30per/uur meer controleren.  Fietsstraat meer controleren. 
• snelheidsbeperkingen bepalen/  wat met voetgangers - voetpaden/  
• Stadslogistiek van snelle levering van winkels vanuit de rand. 
• stop met de centra autovrij & parkingarm te maken, u vermoord  de lokale middenstand!! & gebruik geen fietsers om het verkeer te remmen zoals dit nu gebeurt,(fietsstroken) 
• Te veel aandacht voor fietsers en openbaar vervoer. Te veel focus op verbannen auto’s die je ook niet volledig mag verbannen want is noodzakelijk voor prive en werk. 

Zeker in niet stedelijk gebied. Vrachtwagens ook nodig voor de economie/leveringen wel akkoord om sluipverkeer hiervan aan te pakken.  
• te veel lintbebouwing. Stedebouw moet rekening houden met het facet mobiliteit. 
• thema's zijn weinig concreet en  bijna evident om ze belangrijk te vinden. 
• uitbreiding E403 ontbreekt. (3de vak) roeselare-brugge.   
• Veel meer parkeerplaatsen voor mindervaliden voorzien.  Meer zitbanken in de centrumstraten.  Een park is niet geschikt voor bromfietsen.  Meer politietoezicht in het park. 

o.a. lawaaihinder ook in de straten  
• VEILIGHEID DOOR MEER VEILIGE OVERSTEEKPLAATSTEN VOOR VOETGANGERS IN HET CENTRUM 
• Velen verplaatsen zich meer dan nodig, en op grotere afstanden dan nodig. Hoe kan men de mensen aantonen daarvan bewust te zijn en in een positieve zin daarop te 

reageren. 
• Verbinding tussen deelgemeenten van eenzelfde hoofdgemeente. 
• Verhoogde aandacht en versnelling nodig bij de aanleg of verbetering van fietsverbindingen. 
• Verkeersarme steden zoals in Nederland is de enige juiste optie. Randparkings en groene pendelbussen zorgen voor mobiliteit. 
• Vernieuwen oude weginfrastructuur is dringend voor veiliger verkeer 
• vnl inzetten op zoveel mogelijk conflictvrije situaties - huidige verkeerssituatie is op teveel plaatsen dusdanig gewijzigd dat er eerder meer onveilige dan veilige situaties zijn 

ontstaan te smal/teveel obstakels enz) Dat vooral aanpakken 
• Voldoende 
• Volgende thema's ontbreken: 1. Hoe kunnen we fiets, bus en trein beter afstemmen in onze vervoerregio. 2. Hoe garanderen we aan iedereen de mogelijkheid om zich te 

verplaatsen. 3. Hoe verminderen we de druk op het milieu en verbruiken we minder energie. 
• Volgens mij zal de auto in onze streek een belangrijke rol blijven spelen en moet daar meer rekening mee gehouden worden ipv de fiets voorrang te geven. Het openbaar 

vervoer moet herbekeken worden en een grotere rol spelen maar daar zal vooral de kostprijs een probleem zijn…. 
• Vooral het fietsen is belangrijk. Ook voor de minder mobiele mensen moeten er mogelijkheden zijn om zich te verplaatsen 
• Vooral veiligheid en leefbaarheid gaan hand in hand… dit is prioritair.  
• Vrachtroutes doorgaand verkeer door de dorpskernen  schrappen, afbouwen en beperken rekening houdende met de verschillende bebouwingsafstanden tot de as van de 

weg.  
• Vrachtverkeer weren uit het centrum bij openen en sluiten van de scholen. 
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• Vrachtwagens weren uit dorpskern (vb. Emelgem) en fietspaden op gewestelijke wegen dringend aanpakken. 
• Waar  mogelijk omleidingen voorzien in het centrum om meer fietspaden te creeeren. 
• Wandel en fiets routes via kleinere wegen promoten en aanleggen. zonder de auto en vrachtwagens is er geen economie mogelijk! goede verlichting en aparte fietspaden 

zorgen voor de beste bescherming en zorgen ook voor een economische welstand.  
• Wat met verkeer, (openbaar) vervoer, parking, veiligheid, etc...rond en naar cultuur- en sportaccommodaties, scholen, etc... moet ook grondig worden bekeken 
• Wat ontbreekt, is een veilige schoolomgeving. de onveiligheid wordt meestal niet veroorzaakt door het doorgaand verkeer maar door de ouders zelf. Om voor Oostrozebeke 

te spreken, er zijn twee scholen en elke school heeft een - rang - die door leerkrachten begeleid wordt naar de grote parking aan OC Mandelroos. Daar maken niet zo veel 
ouders gebruik van. Jammer. 

• Wat ontbreekt:  - onderhoud van bestaande fietsinfrastructuur. wat we al hebben ook goed en blijvend onderhouden.  - handhavingsbeleid parkeren in dorpskernen.  De 
regels zijn er, parkeerplaatsen zijn er voldoende, nu nog handhaven.  - ruime inspraak van alle betrokkenen bij (her)inrichting, daar voldoende tijd voor uittrekken, écht met 
burgers overleggen, in dialoog gaan met (vracht)wagenbestuurders, fietsers, voetgangers, personen met verminderde mobiliteit. 

• wegen infrastructuur en werken aan de straten  
• Wellicht niet helemaal in de bevraagde regio maar de verzadiging op N36 is ook een probleem. 
• Werk maken van de betaalbaarheid van het openbaar vervoer, alsook het netwerk uitbreiden en de bruikbaarheid vroeg en laat op de dag. Maken dat er een wezenlijk 

verschil is in prijs als men met twee reist tussen bvb auto en trein.  
• Wie kan er bijsturen  
• Wijzen op bewustwording van iedereen op de weg. Weet wanneer je welk middel gebruikt om U te verplaatsen. 
• Zoals al aangegeven, niet enkel nieuwe voorstellen zijn te bekijken, maar ik vraag me af of de reeds uitgevoerde verbeteringen daarna voldoende opgevolgd worden naar 

onderhoud en proper houden, waarbij ik verwijs naar fietspaden. 
• Zone 30 in centrum van de stad. 
• zwaar verkeer niet enkel in, maar ook vlak rond de kernen beheersbaar houden, een halve autosnelweg vlak rond de kern van Tielt laten rijden legt ook grote druk op de 

kern (geluidsoverlast, vervuiling, maar ook bvb veiligheid van iedereen die van buiten de kern het centrum in moet) duidelijke keuze om sluipverkeer Ardooie-Aalst te weren 
met hoge kilometerheffing op dat stuk voor zwaar doorgaand verkeer met als doel hen via de autostrade te laten rijden. 

• Zwaar verkeer weren uit de dorpskom van Staden.  Nadenken hoe verkeer op verschillende snelheden kan vermeden worden (landbouwvoertuigen-ander verkeer en 
fietsers-speed pedelecs) 

• zwaar vervoer tot uiterste minimum beperken in kernen - voldoende parkeergelegenheden, net buiten de kernen, om meer ruimte te kunnen maken voor de zwakke 
weggebruiker 


